

# အခရိအနာဂတုတိကျမ်း

နိဒါန်း

အခရိအနာဂ တု တိကျမ်းတွင်ထင်ရှားသောအပိုင်း  
နှစ်ပိုင်းပါဝင်သည်။ ၁။ အခန်း ၁-၈  
ခရစ်တော်မပေါ်ထွန်းမီ ၅၂၀ မှ ၅၁၈ ခုနှစ်  
အချိန်ကာလအတွင်းအချိန်အခါ အမျိုးမျိုး  
ဌ်သတ်မှတ်ပေါ်ထွက်လာသောပရောဖက်အခရိ  
၏ပရောဖက်ပြုချက်များ၊ ဤပရောဖက်ပြုချက်  
များသည်မြင်ကွင်းအဖြစ်အများအားဖြင့်မြင်  
တွေ့ရသည်။ ယေရုရှလင်မြို့ပြန်လည်တည်ထောင်  
ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍လည်းကောင်း၊ ဗိမာန်တော်ပြန်  
လည်တည်ဆောက်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍လည်းကောင်း၊  
ဘုရားသခင်၏လူများကိုသန့်စင်စေမှုနှင့်ပတ်  
သက်၍လည်းကောင်း၊ ကြွရောက်လာမည့်မေရှီယ  
၏ခေတ်ကာလနှင့်ပတ်သက်၍လည်းကောင်း  
ဖော်ပြချက်မြင်ကွင်းများဖြစ်၏။ ၂။ အခန်း  
၉-၁၄ မျှော်လင့်လျက်ရှိသောမေရှီယ  
နှင့်နောက်ဆုံးတရားစီရင်ချက်နှင့်ပတ်သက်  
၍ နောက်ပိုင်းအချိန်ကာလ၏သတင်းစကား  
စုဆောင်းချက်များ။  
**အကြောင်းအရာအကျဉ်းချုပ် ်**

သတိပေးစကားနှင့်မျှော်လင့်ချက်သတင်း စကားများ  
 ၁:၁-၈: ၂၃  
 ကူသရေလအိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများအပေါ်  
 တရားစီရင်ချက် ၉:၁-၈  
 အနာဂတ်ကာလ၌ကြွယ်ဝချမ်းသာမှု နှင့်ငြိမ်းချမ်းရေး  
 ၉:၉-၁၄: ၂၁

အထံတော်သို့ပြန်လာရန်မိမိ၏လူမျိုးတော် အား  
 ထာဝရဘုရားခေါ်တော်မူခြင်း

1 ဤဗျာဒိတ်တော်သည်ပေရသိဧကရာ ဇ်ဘုရင်  
 ဒါရိုနန်းစံဒုတိယနှစ်၊ အဋ္ဌမလ၌ပရောဖက်  
 ဇောရီအားထာဝရဘုရားပေးတော်မူသော  
 နှုတ်ကပတ်တော်ဖြစ်သည်။ ဇောရီကားကူဒေါ  
 ၏မြေး၊ ဗာရခို၏သားဖြစ်သတည်း။✠

2 ထာဝရဘုရားကဇောရီအား`ငါသည်သင်  
 တို့၏ဘိုးဘေးများကိုလွန်စွာအမျက်ထွက် တော်မူခဲ့၏။-

3 သို့ရာတွင်သင်တို့သည်ငါ့ထံသို့ပြန်လာ ကြလော့။  
 ငါသည်လည်းသင်တို့ထံသို့ကြွ လာတော်မူမည်။-

4 သင်တို့သည်မိမိတို့ဘိုးဘေးများကဲ့သို့  
 မပြုကြနှင့်။ ရှေးအခါကပရောဖက်များ  
 သည်သူတို့အား ယုတ်မာဆိုးညစ်သည့်အကျင့်  
 များကိုရပ်စဲလိုက်ကြရန်ပြောကြားသော်  
 လည်းသူတို့သည်နားမထောင်ဂရုမစိုက် ကြ။'

✠ 1:1 ဇော ၄:၂၄-၅:၁၊ ၆:၁၄။

ဟုမိန့်တော်မူ၏။- 5 ``ထိုပရောဖက်များနှင့်သင်တို့၏ဘိုး  
ဘေးများကားသေလွန်သွားကြလေပြီ။-

6 ငါသည်မိမိပရောဖက်များမှတစ်ဆင့်  
သင်တို့၏ဘိုးဘေးတို့အားအမိန့်ပညတ်  
များနှင့်သတိပေးစကားများကိုမိန့်မှာ သတိပေးခဲ့၏။  
သူတို့သည်ငါ၏စကားကို လျစ်လျူရှုခဲ့ကြသဖြင့်  
ထိုက်သင့်သည့် အပြစ်ဒဏ်ကိုခံရကြ၏။  
ထိုအခါသူ တို့သည်နောင်တရ၍လာကြ၏။  
အနန္တ တ တန်ခိုးရှင်ငါ့ထာဝရဘုရားသည်မိမိ  
စိတ်ပြဋ္ဌ ဌာ န်းထားသည့်အတိုင်း သူတို့အား  
အပြစ်နှင့်အလျောက်ဆုံးမတော်မူကြောင်း  
ကိုလည်းသိမှတ်လာကြကုန်၏။' ဟုသူ  
တို့အားကြားပြောရန်မိန့်မှာတော်မူ၏။

**ဗျာဒိတ်ရူပါရုံတွင်မြင်းများကိုတွေ့မြင်ရခြင်း**

7 ကေရာ ဇံဘုရင်ဒါရိနန်းစံဒုတိယနှစ်၊ ရှေ့  
ဗတ်လတည်းဟူသောကေဒသမလ၊ နှစ်  
ဆယ့်လေးရက်နေ့၌ထာဝရဘုရားသည် ည  
၌အခါငါ့အားဗျာဒိတ်ရူပါရုံတစ်ခု ကိုပြတော်မူ၏။-

8 ငါသည်မြင်းနီကိုစီးလျက်နေသူထာဝရ  
ဘုရား၏ကောင်းကင်တမန်တစ်ပါးကိုမြင်  
ရ၏။ သူသည်ချိုင့်ဝှမ်းထဲတွင်ရှိသောကျောက်  
ပန်းပင်များအလယ်တွင်ရပ်တန့်လျက်နေ၏။  
သူ၏နောက်၌မူမြင်းနီ၊ မြင်းပြောက်ကြား၊

မြင်းဖြူစသည့်အခြားမြင်းများရှိ၏။-

☆ 9 ငါကလည်း“အရှင်ဤမြင်းများကား အဘယ်အတွက်ဖြစ်ပါသနည်း” ဟုမေး လျှင် ကောင်းကင်တမန်က“သူတို့အဘယ်အတွက်

ဖြစ်သည်ကိုငါဖော်ပြမည်။- 10 ထာဝရဘုရားသည်ကမ္ဘာမြေကြီးကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရန် သူတို့ကိုစေလွှတ်တော် မူလိုက်၏” ဟုပြန်လည်ဖြေကြား၏။

11 မြင်းများကလည်း“အကျွန်ုပ်တို့သည်ကမ္ဘာတစ် ဝှမ်းလုံးသို့သွားရောက်ခဲ့ပြီးပါပြီ။ ကမ္ဘာတစ်ခု လုံးပင်အားကိုးရာမဲ့ဖြစ်ကာနွံနာကျိုးနွံ နေပါသည်” ဟုအစီရင်ခံကြ၏။

12 ထိုနောက်ကောင်းကင်တမန်က“အို အန နှု တတန်ခိုး ရှင်ထာဝရဘုရား၊ ယေရုရှလင်မြို့နှင့်ယုဒ မြို့တို့အားကိုယ်တော်ရှင်အမျက်ထွက်တော် မူသည်မှာ ယခုအနှစ်ခုနှစ်ဆယ်ရှိပါပြီ။ ထိုမြို့အားကရုဏာမပြဘဲအဘယ်မျှ ကြာနေတော်မူပါဦးမည်နည်း” ဟုလျှောက်၏။

13 ထာဝရဘုရားသည်ကောင်းကင်တမန် အားနှစ်သိမ့်ဖွယ်ရာစကားများကိုမိန့် ကြားတော်မူသဖြင့်- 14 ကောင်းကင်တမန်သည်လည်းငါ့အား“အန နှု တ တန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရားက`ငါသည်သန့် ရှင်းမြင့်မြတ်သည့်ယေရုရှလင်မြို့တော်

☆ 1:8 များ၊ ၆:၂-၈။

ကိုလွန်စွာချစ်မြတ်နိုး၍အကြင်နာ တရားထားရှိပါ၏။-  
 15 ငါသည်မိမိလူမျိုး တော်အပေါ်သို့သက်  
 ရောက်သည့်အမျက်တော်ကိုထိန်းချုပ်လျက် နေစဉ်၊  
 ငြိမ်းချမ်းစွာနေထိုင်ရကြသော လူမျိုးအပေါင်းတို့သည်  
 ငါ့လူမျိုးတော် ခံစားရသည့်ဆင်းရဲဒုက္ခကိုပိုမိုကြီး  
 လေးအောင်ပြုကြ၏။ ထို့ကြောင့်ငါသည်ထို  
 လူမျိုးတို့အားပြင်းစွာအမျက်ထွက်သဖြင့်၊-

16 ယေရုရှလင်မြို့ကိုကရုဏာပြုရန်ပြန်  
 လာခဲ့ပေသည်။ ငါ၏ဗိမာန်တော်ကိုပြန်  
 လည်ထူထောင်ကာယေရုရှလင်မြို့တော်  
 ကိုလည်းပြန်လည်တည်ဆောက်ရကြလိမ့် မည်'' ဟုအန  
 နှတတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရား မိန့်တော်မူ၏။

17 ကောင်းကင်တမန်ကငါ့အား'' အန နှ  
 တတန်ခိုး ရှင်ထာဝရဘုရားသည်မိမိ၏မြို့တော်  
 များတစ်ဖန်ပြန်လည်စည်ကား၍လာလိမ့်  
 မည်ဖြစ်ကြောင်းကိုလည်းကောင်း၊ ကိုယ်တော်  
 သည်တစ်ဖန်ပြန်လည်ကြွလာတော်မူလျက်  
 ယေရုရှလင်မြို့ကိုကုမတော်မူပြီးလျှင်  
 မိမိပိုင်မြို့တော်အဖြစ်သိမ်းယူတော်မူ  
 မည်ဖြစ်ကြောင်းကိုလည်းကောင်းထုတ်ဖော်  
 ကြေညာလော့'' ဟူ၍လည်းမှာကြားခဲ့ လေသည်။

ဗျာဒိတ်ရှုပါရုံတွင်ဦးချိုများကိုတွေ့မြင်ခြင်း

18 ငါသည်အခြားဗျာဒိတ်ရူပါရုံတစ်ခု  
တွင်နွားဦးချိုလေးခုကိုတွေ့မြင်ရ၏။-

19 ငါသည်မိမိနှင့်စကားပြောဆိုနေခဲ့သည့်  
ကောင်းကင်တမန်အားထိုဦးချိုများ၏ အနက်အဋ္ဌ ဌှိ ပု  
ပါယ်ကိုမေးမြန်း၍ကြည့်၏။

ထိုကောင်းကင်တမန်က`ထိုဦးချိုတို့သည်  
ယုဒပြည်သား၊ ကုသရေလပြည်သားနှင့်  
ယေရုရှလင်မြို့သားတို့အားကွဲလွင့်စေခဲ့  
သူကမ္ဘာတန်ခိုးရှင်များကိုသရုပ်ဆောင်ပါ သည်`  
ဟုဆို၏။

20 ထိုနောက်ထာဝရဘုရားသည်ငါ့အားတူ  
များကိုကိုင်ဆောင်ထားသည့်အလုပ်သမား  
လေးယောက်ကိုပြတော်မူ၏။- 21 ငါကလည်း`ဤသူတို့သည်အဘယ်မှုက  
ပြုရန်ရောက်ရှိလာကြပါသနည်း`  
ဟုမေး  
လျှောက်လေလျှင်၊

ကိုယ်တော်က`သူတို့သည်ယုဒအမျိုးသား  
တို့အားကွဲလွင့်စေ၍အကုန်အစင်ဖျက်ဆီး  
ချေမှုန်းခဲ့သည့်လူမျိုးတို့အား တုန်လှုပ်ချောက်  
ချားစေ၍ဖြိုခွင်းနှိမ်နင်းရန်ရောက်ရှိလာ ခြင်းဖြစ်၏`  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

## 2

ဗျာဒိတ်ရူပါရုံတွင်ပေကြိုးကိုတွေ့မြင်ရခြင်း

1 ငါသည်ပေကြိုးကိုကိုင်ထားသည့်လူတစ်ယောက်  
 ကိုအခြားဗျာဒိတ်ရူပါရုံတစ်ခုတွင်တွေ့မြင် ရ၏။-  
 2 သူ့အား "သင်သည်အဘယ်အရပ်သို့သွားမည် နည်း" ဟုမေးသောအခါ၊

ထိုသူက "ယေရုရှလင်မြို့သို့သွားပါမည်။ ထို  
 မြို့သည်အလျားအနံမည်မျှရှိသည်ကိုတိုင်း  
 ထွား၍ကြည့်ရန်ဖြစ်ပါ၏" ဟု ပြန်ပြောလေသည်။

3 ထိုနောက်ငါနှင့်စကားပြောဆိုနေခဲ့သည့်  
 ကောင်းကင်တမန်သည်ရှေ့သို့လာသောအခါ  
 အခြားကောင်းကင်တမန်တစ်ပါးကသူ့ထံ  
 သို့လာရောက်နှုတ်ဆက်သည်ကိုငါတွေ့မြင် ရ၏။-

4 ပထမကောင်းကင်တမန်ကသူ့အား "ယေရု  
 ရှလင်မြို့တွင်နေထိုင်ကြသည့်လူသတ္တဝါ  
 တို့သည်အလွန်ပင်များသဖြင့် ထိုမြို့ကို  
 တံတိုင်းကာနိုင်လိမ့်မည်မဟုတ်ကြောင်းပေ  
 ကြိုးကိုင်ထားသူလူငယ်ထံသို့ပြေး၍ပြော ကြားလော့။-

5 ထာဝရဘုရားသည်မိမိကိုယ်တော်တိုင်မြို့  
 ပတ်လည်တွင် မီးတံတိုင်းအဖြစ်တည်ရှိလျက်  
 ဘုန်းအသရေတော်အပေါင်းနှင့်တကွ ထိုမြို့  
 တွင်စံနေတော်မူမည်ဖြစ်ကြောင်းကတိထား  
 တော်မူလေပြီ" ဟုဆို၏။

ပြည်နှင့်ဒဏ်သင့်သူတို့အားမိမိတို့ပြည်သို့  
 ပြန်လည်ခေါ်ယူတော်မူခြင်း

6 ထာဝရဘုရားကမိမိ၏လူမျိုးတော်  
 အား ` ငါသည်သင်တို့ကိုအရပ်တကာသို့  
 ကွဲလွင့်စေတော်မူခဲ့၏။- 7 သို့ရာတွင်အချင်းပြည်နှင့်ဒဏ်သင့်သူတို့  
 ယခုသင်တို့သည်ဗာဗုလု န်ပြည်မှထွက်ပြေး  
 ကာယေရုရှလင်မြို့သို့ပြန်လာကြလော့။-

8 သင်တို့အားထိပါးလာသူသည်ငါတန်ဘိုး  
 အထားဆုံးသောအရာကိုထိပါးသူဖြစ် ၏။  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ကိုယ်တော်၏လူမျိုးတော်တို့အားတိုက်ခိုက်  
 ချေမှုန်းသူတို့အား ဤကဲ့သို့သတင်းစကား  
 ပြောကြားရန် ငါ့အားအန နှု တတန်ခိုးရှင်ထာ  
 ဝရဘုရားသည်စေလွှတ်တော်မူသည်။

9 ` ဤသို့လျှင်ထာဝရဘုရားကိုယ်တော်တိုင်  
 ပင် သင်တို့အားတိုက်ခိုက်တော်မူလိမ့်မည်။  
 အခါ တစ်ပါးကသင်တို့၏အစေအပါးကိုခံခဲ့  
 ရကြသူတို့သည် သင်တို့ကိုလုယက်တိုက်ခိုက်  
 ကြလ တု တံ" ဟူသောဗျာဒိတ်တော်နှင့်အတူငါ  
 အားစေလွှတ်တော်မူသတည်း။

ဤအမှုအရာများဖြစ်ပျက်လာသောအခါ  
 ငါ့အား အန နှု တတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရားစေ  
 လွှတ်တော်မူလိုက်ကြောင်းကိုလူ့အပေါင်းတို့  
 သိရှိကြလိမ့်မည်။

10 ထာဝရဘုရားက ` အို ယေရုရှလင်မြို့သူတို့၊



ဝမ်းမြောက်စွာသီချင်းဆိုကြပါလော့။	ငါသည်
သင်တို့အလယ်တွင်ကျိန်းဝပ်ရန်ကြွလာတော်	မူမည်။"
ဟုမိန့်တော်မူ၏။	

11 ထိုအခါလူမျိုးပေါင်းမြောက်မြားစွာတို့  
 သည်ထာဝရဘုရားထံတော်သို့ချဉ်းကပ်  
 ကြလျက် ကိုယ်တော်၏လူမျိုးတော်ဖြစ်လာ  
 ကြလိမ့်မည်။ ကိုယ်တော်သည်သင်တို့အလယ်  
 တွင်ကျိန်းဝပ်တော်မူလိမ့်မည်။ ငါ့အားကိုယ်  
 တော်စေလွှတ်တော်မူလိုက်ကြောင်းကိုလည်း  
 သင်တို့သိကြလိမ့်မည်။- 12 တစ်ဖန်တို့ယုဒနယ်သည်သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်  
 သည့်ပြည်တော်တွင်ထာဝရဘုရား၏အထူး  
 ပိုင်နက်ဖြစ်လာရလိမ့်မည်။ ယေရုရှလင်မြို့  
 သည်လည်းကိုယ်တော်အမြတ်နိုးဆုံးသော  
 မြို့ဖြစ်လိမ့်မည်။

13 လူအပေါင်းတို့ထာဝရဘုရားသည်မိမိ  
 ကျိန်းဝပ်တော်မူရာသန့်ရှင်းမြင့်မြတ်သည့်  
 ဌာနတော်မှကြွလာတော်မူမည်ဖြစ်၍  
 ကိုယ်တော်၏ရှေ့တော်၌ဆိတ်ငြိမ်စွာနေ ကြလော့။

### 3

ဗျာဒိတ်ရှူပါရုံတွင်ယဇ်ပုရောဟိတ်မင်းကို  
 တွေ့မြင်ရခြင်း

1 ထာဝရဘုရား၏ကောင်းကင်တမန်ရှေ့တွင်  
 ယဇ်ပုရောဟိတ်မင်းယောရှုရပ်လျက်နေသည်

ကို အခြားဗျာဒိတ်ရူပါရုံတစ်ခုတွင်၊  
အားထားဝရဘုရားပြတော်မူ၏။ ယောရှု

၏နံဘေးတွင်စာတန်သည်ရပ်လျက်နေ၏။  
သူသည်ယောရှုအားပြစ်တင်စွပ်စွဲရန် အသင့်ရှိပေသည်။-

☆ 2 ထာဝရဘုရား၏ကောင်းကင်တမန်ကစာတန်  
အား အို စာတန်၊ ထာဝရဘုရားသည်သင့်အား

အပြစ်ဒဏ်ခတ်တော်မူပါစေသော။ ယေရုရှလင်  
မြို့ကိုချစ်မြတ်နိုးတော်မူသောထာဝရဘုရား သည်

သင့်အားအပြစ်ဒဏ်ခတ်တော်မူပါစေသော။  
ဤသူသည်မီးထဲမှဆွဲနုတ်လိုက်သည့်တုတ်

ချောင်းနှင့်တူပါ၏။' ဟုပြော၏။☆  
3 ယောရှုသည်ညစ်ပေနေသောအဝတ်များကို

ဝတ်လျက် ထိုအရပ်တွင်ရပ်၍နေ၏။-  
4 ကောင်းကင်တမန်သည်မိမိ၏အစေအပါး

ကောင်းကင်သားတို့အား ဤသူဝတ်ဆင်ထား  
သည့်အဝတ်ညစ်တို့ကိုချွတ်ပစ်လော့' ဟုဆို

ပြီးလျှင်၊ ယောရှုအား ငါသည်သင်၏အပြစ်  
ကိုဖယ်ရှားလိုက်ပြီးလျှင်သင်ဝတ်ဆင်ရန်

အဝတ်သစ်များကိုပေးပါအံ့' ဟုပြော လေသည်။  
5 သူသည်မိမိ၏အစေအပါးတို့အားယောရှု

၏ဦးခေါင်းထက်တွင်ဖြူစင်သန့်ရှင်းသည့်  
ပေါင်းထုပ်တစ်ခုကိုတပ်ဆင်ပေးရန်ခိုင်းစေ

☆ 3:1 ဇော ၅:၂။ ဗျာ ၁၂:၁၀။ ☆ 3:2 ယုဒါ ၉။

သဖြင့် ထိုသူတို့သည်လည်းယင်းသို့ခိုင်း  
 စေသည့်အတိုင်းပြုကြ၏။ ထိုနောက်သူတို့  
 သည်ယောရှုအားအဝတ်သစ်များကိုဝတ်  
 ဆင်ပေးကြ၏။ ထာဝရဘုရား၏ကောင်း  
 ကင်တမန်သည်လည်းအနီးတွင်ရပ်လျက် နေ၏။

6 ထိုနောက်ကောင်းကင်တမန်သည်ယောရှုအား-  
 7 အနု နှု တတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရားက "အကယ်  
 ၍သင်သည်ငါ၏ပညတ်တော်တို့ကိုလိုက်နာ ၍  
 သင့်အားငါပေးအပ်သည့်တာဝန်ဝ တု တရား  
 များကိုဆောင်ရွက်မည်ဆိုပါမူ ငါ၏မိမိမာန်  
 တော်နှင့်မိမိမာန်တော်တံတိုင်းတို့ကိုဆက်လက်  
 စောင့်ထိန်းကြည့်ရှုခွင့်ရလိမ့်မည်။ ငါသည်လည်း  
 မိမိ၏ရှေ့တော်တွင်ရှိသည့်ကောင်းကင်တမန်  
 တို့၏ဆုတောင်းပ တု ထနာများကိုကြားတော်  
 မူသည့်နည်းတူသင်၏ဆုတောင်းပ တု  
 ထနာကို လည်းကြားတော်မူမည်။-  
 8 သို့ဖြစ်၍ယဇ်ပုရောဟိတ်မင်းဖြစ်သူယော ရှု၊  
 နားထောင်လော့။ ယောရှု၏အပေါင်းအဖော်  
 ယဇ်ပုရောဟိတ်တို့၊ သာယာသောအနာဂတ်  
 ၎င်း၏နိမိတ်လ ကု ခဏာကိုဆောင်သူတို့၊ နားထောင်  
 ကြလော့။ ငါသည် "အညွ န်အတက်" ဟုနာမည်  
 တွင်သောမိမိ၏အစေခံကိုပေါ်ထွန်းစေ မည်။-

☆ 9 မှန်ကူကွက်ခုနစ်ခုရှိသောကျောက်တုံးကို  
 လည်း ယောရှု၏ရှေ့တွင်ငါချထားမည်။  
 ထို ကျောက်ပေါ်တွင်ကမ္ပည်းရေးထိုးပြီးလျှင်  
 ဤ ပြည်၏အပြစ်ဒုစရိုက်ကိုတစ်နေ့ချင်း  
 တွင်းပယ်ရှားပစ်မည်။- 10 ထိုနေ့ရက်ကာလကျရောက်လာသောအခါ  
 သင်တို့ရှိသမျှသည်စပျစ်ဥယျာ ခ်များ၊  
 သဖ န်းပင်များခြံရံလျက်ငြိမ်းချမ်းလုံခြုံ  
 စွာနေထိုင်နိုင်ကြစေရန် မိမိတို့၏အိမ်နီး  
 ချင်းများကိုခေါ်ဖိတ်ကြလိမ့်မည်။' ဟုအနန္တ တ  
 တန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူ၏။☆

### 4

#### ဗျာဒိတ်ရူပါရုံတွင်မီးတင်ခုံကိုတွေ့မြင် ရခြင်း

1 ငါနှင့်စကားပြောဆိုနေခဲ့သည့်ကောင်းကင်  
 တမန်သည် တစ်ဖန်လာ၍အိပ်ပျော်သူကို  
 နှိုးသကဲ့သို့ငါ့ကိုနှိုးပြီးလျှင်- 2 အဘယ်အရာကိုသင်မြင်ပါသနည်း။'  
 ဟုမေး၏။ ငါကလည်း- 'ရွှေမီးတင်ခုံတစ်ခု  
 ကိုမြင်ပါသည်။ မီးတင်ခုံတိုင်ထိပ်တွင်ဆီ  
 ခွက်တစ်ခုရှိပါသည်။ မီးတင်ခုံပေါ်တွင်  
 မီးစာခုနစ်စီရှိသောမီးခွက်ခုနစ်လုံး ရှိပါသည်။-  
 3 မီးတင်ခုံ၏နံဘေးတစ်ဖက်တစ်ချက်တွင်  
 သံလွင်ပင်တစ်ပင်စီရှိပါသည်။' ဟုဖြေ

---

☆ 3:8 ယော ၂၃:၅၊ ၃၃:၁၅။ အ၊ ၆:၁၂။ ☆ 3:10 မိ၊ ၄:၄။

ကြားလိုက်လေသည်။-☆ 4 ထိုနောက်ငါသည်ကောင်းကင်တမန်အား၊  
အရှင် ဤအရာတို့သည်အဘယ်အဖြစ်အပျက်  
များကိုသရုပ်ဆောင်ပါသနည်း" ဟုမေး၏။

5 ကောင်းကင်တမန်က "သင်မသိပါသလော"  
ဟုဆိုလျှင် ငါကလည်း "အရှင်အကျွန်ုပ်မ သိပါ"  
ဟုပြန်လည်ဖြေကြားလိုက်၏။

**ဇေရုဗဗေလအားပေးတော်မူသည့်ဘုရားသခင်၏  
ကတိတော်**

6 ကောင်းကင်တမန်ကငါ့အား "သင်သည်ဇေရုဗ  
ဗေလသို့ထာဝရဘုရားပေးတော်မူသည့်ဤ  
ဗျာဒိတ်တော်ကိုပြန်ကြားလော့။ ကိုယ်တော်က  
သူ့အား သင်သည်မိမိ၏တန်ခိုးစွမ်းရည်အား  
ဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ စစ်သည်ဗိုလ်ခြေအင်အား  
အားဖြင့်သော်လည်းကောင်း ဤအမှုကိုပြု  
လိမ့်မည်မဟုတ်။ ငါ၏ဝိညာဉ်တော်တန်ခိုး  
တော်အားဖြင့်သာလျှင်ပြုနိုင်လိမ့်မည်" ဟု အန  
နု တတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော် မူ၏။-

☆ 7 တောင်များသဖွယ်ကြီးမားသည့်အခက်  
အခဲတို့သည်သင်၏ရှေ့မှကွယ်ပျောက်သွား  
လိမ့်မည်။ သင်သည်မိမိ၏တော်ကိုပြန်လည်  
တည်ဆောက်ရလိမ့်မည်။ တိုက်ထောင့်အထွတ်  
ကျောက်ကိုအပြီးသတ်တပ်ဆင်လိုက်သော

☆ 4:3 ဗျာ ၁၁:၄။ ☆ 4:6 ဇေ ၅:၂။

အခါ ပြည်သူတို့က`တင့်တယ်လှပါပေသည်၊  
တင့်တယ်လှပါပေသည်' ဟုကြွေးကြော် ကြလိမ့်မည်''  
ဟုမိန့်တော်မူပါ၏။''

8 ထာဝရဘုရားထံတော်မှအခြားနှုတ်  
ကပတ်တော်တစ်ပါးသည် ငါ၏ထံတော်  
သို့ရောက်ရှိလာပြန်၏။- 9 ကိုယ်တော်က၊`ဇေရုဗဗေလသည်မိမာန်  
တော်အုတ်မြစ်ကိုချထားပြီးလေပြီ။ သူ  
သည်ထိုအဆောက်အဦးကိုလက်စသတ် ရပေလိမ့်မည်။  
ယင်းသို့လက်စသတ်သော အခါ၌ငါ၏လူမျိုးတော်သည်  
မိမိတို့ ထံသို့သင့်ကိုစေလွှတ်ခဲ့သူမှာ အန နှ  
တတန်ခိုး ရှင်ငါထာဝရဘုရားပင်ဖြစ်ကြောင်းသိရှိ  
ကြလိမ့်မည်။- 10 သူသည်မိမာန်တော်ဆောက်လုပ်ရာတွင်  
တိုး တက်မှုနှေးကွေးသည့်အတွက်စိတ်ပျက်ကြ  
သော်လည်း မိမာန်တော်ကိုဇေရုဗဗေလသည်  
ချိန်ကြိုးကိုင်လျက် ဆက်လက်တည်ဆောက်လျက်  
နေကြောင်းကိုတွေ့မြင်ရသောအခါ၌မူ  
ဝမ်းမြောက်ကြလိမ့်မည်'' ဟုမိန့်တော်မူ၏။  
ကောင်းကင်တမန်ကငါ့အား`မီးခွက်ခုနစ်  
ခုသည်ကမ္ဘာမြေကြီးတစ်ခုလုံးကိုတွေ့ မြင်နိုင်သော  
ထာဝရဘုရား၏မျက်စိ ခုနစ်လုံးဖြစ်၏'' ဟုပြော၏။\*

11 ထိုအခါငါသည်သူ့အား`မီးတင်ခုံ၏  
တစ်ဖက်တစ်ချက်တွင်ရှိသောသံလွင်ပင်

\* 4:10 ဗျာ၊ ၅:၆။

နှစ်ပင်၏အနက်အဋ္ဌ ဌိ ပု ပါ ယ်ကားအဘယ် သို့နည်း။-  
 ✨ 12 သံလွင်ဆီများကျဆင်းရာရွှေပြန်နှစ်လုံး  
 ၏နံ့ဘေးတွင်ရှိသောသံလွင်ခက်နှစ်ခု၏ အနက်အဋ္ဌ ဌိ  
 ပုပါယ်မှာလည်းအဘယ်နည်း'' ဟု မေး၏။

13 သူကငါ့အား''သင်မသိပါသလော'' ဟု ဆိုလျှင်၊  
 ငါကလည်း`အရှင်အကျွန်ုပ်မသိပါ' ဟု  
 ပြန်လည်ဖြေကြားလိုက်၏။

14 ထိုအခါကောင်းကင်တမန်က`ဤအရာ  
 တို့သည်ကမ္ဘာမြေပြင်တစ်ခုလုံးကိုအစိုး  
 ရသောအရှင်၊ ဘုရားသခင်၏အမှုတော်  
 ကိုထမ်းဆောင်ရန်ကိုယ်တော်ရွေးချယ်ဘိသိက်  
 ပေးတော်မူသောသူနှစ်ဦးဖြစ်၏'' ဟုဆို လေသည်။

# 5

## ဗျာဒိတ်ရူပါရုံတွင်စာလိပ်ပျံကိုတွေ့မြင်ခြင်း

1 ငါသည်နောက်တစ်ဖန်ကြည့်လိုက်ပြန်သောအခါ  
 လေထဲတွင်ပျံဝဲနေသောစာလိပ်တစ်ခုကိုမြင် ရ၏။-

2 ကောင်းကင်တမန်က`သင်အဘယ်အရာကို  
 မြင်သနည်း'' ဟုမေးလျှင်ငါသည်လည်း`လေ  
 ထဲတွင်ပျံနေသောစာလိပ်တစ်ခုကိုမြင်  
 ပါ၏။ ထိုစာလိပ်သည်အလျားပေသုံးဆယ်

---

✨ 4:11 ဗျာ၊ ၁၁:၄။

အနံ့တစ်ဆယ့်ငါးပေရှိပါသည်။  
လည်ဖြေကြား၏။

ဟုပြန်

3 ထိုအခါကောင်းကင်တမန်က`တစ်နိုင်ငံလုံး  
အပေါ်သို့သက်ရောက်မည့်ကျိန်စာကိုထိုစာ  
လိပ်တွင်ရေးသားထားပါသည်။ စာလိပ်တစ်  
မျက်နှာ၌သူ့ခိုးမှန်သမျှတို့သည် ဤနိုင်ငံ  
မှဖယ်ရှားခြင်းကိုခံရကြလိမ့်မည်ဟူ၍  
လည်းကောင်း၊ အခြားတစ်မျက်နှာ၌မူမမှန်  
မကန်ကျိန်ဆို၍ လိမ်လည်ပြောဆိုသူအပေါင်း  
တို့သည်သုတ်သင်ပယ်ရှင်းခြင်းကိုခံရကြ  
လိမ့်မည်ဟူ၍လည်းကောင်းဖော်ပြထား ပါသည်။-

4 အန နှု တတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရားကပါသည်  
ဤကျိန်စာကိုစေလွှတ်လိုက်မည်ဖြစ်၍ယင်း  
သည်ငါ၏နာမတော်ကိုတိုင်တည်ကျိန်ဆို၍  
လိမ်လည်ပြောဆိုသူမှန်သမျှနှင့်သူ့ခိုးမှန်  
သမျှတို့၏အိမ်များတွင်ဝင်၍နေလိမ့်မည်။  
ထိုအိမ်တို့သည်လည်းကျိန်စာထွက်ခွာသွား သောအခါ  
ယိုယွင်းပျက်စီးလျက်ကျန်ရစ် ကြလိမ့်မည်" ဟုဆို၏။

ဗျာဒိတ်ရူပါရုံတွင်ခြင်းတောင်းထဲမှာ  
အမျိုးသမီးကိုတွေ့မြင်ရခြင်း

5 ကောင်းကင်တမန်သည်တစ်ဖန်ပေါ်လာပြန်  
၍`ကြည့်လော့။ အရာဝတ္ထုတစ်ခုသည်ရွေ့  
လျား၍လာနေ၏" ဆို၏။



6 ငါက`ထိုအရာကားအဘယ်နည်း'' ဟု မေးလျှင်၊  
 ကောင်းကင်တမန်က`ထိုအရာသည်ခြင်း  
 တောင်းတစ်ခုဖြစ်၍တစ်နိုင်ငံလုံး၏အပြစ်  
 ကိုသရုပ်ဆောင်၏'' ဟုပြန်လည်ဖြေကြား လေသည်။-

7 ထိုခြင်းတောင်းတွင်ခဲဖြင့်ပြီးသောအဖုံး  
 တစ်ခုရှိ၏။ ထိုအဖုံးသည်ငါကြည့်လျက်  
 နေစဉ်၌ပင်ပွင့်၍လာလေသည်။ ခြင်းတောင်း  
 ထဲတွင်အမျိုးသမီးတစ်ယောက်ထိုင်လျက်  
 နေပါသည်တကား။

8 ကောင်းကင်တမန်က၊`ဤအမျိုးသမီးသည်  
 ယုတ်မာမှုကိုသရုပ်ဆောင်၏'' ဟုဆိုကာ  
 သူ့အားခြင်းတောင်းထဲသို့နှိပ်ချလိုက်ပြီး  
 လျှင်အဖုံးပြန်ဖုံး၍ထားလိုက်လေသည်။-

9 ငါသည်မော်၍ကြည့်လိုက်သောအခါငှက်  
 ကျား၏အတောင်ကဲ့သို့ကြီးမားသည့် အတောင်များနှင့်  
 ငါ့ထံသို့ပျံလာနေသော အမျိုးသမီးနှစ်ဦးကိုမြင်ရ၏။  
 သူတို့သည် ခြင်းတောင်းကိုချီယူကာအဝေးသို့ပျံ  
 သွားကြ၏။

10 ငါသည်ကောင်းကင်တမန်အား`ထိုသူတို့  
 သည်ခြင်းတောင်းကိုအဘယ်အရပ်သို့  
 ယူဆောင်သွားကြပါသနည်း'' ဟုမေး လျှင်၊

11 ကောင်းကင်တမန်က`ဗာဗုလု န်ပြည်သို့ဖြစ်  
 ပါ၏။ သူတို့သည်ထိုပြည်တွင်ဗိမာန်တစ်ခု

ကိုတည်ဆောက်ကြပါလိမ့်မည်။ ထိုနောက်ဝတ်  
ပြုကိုးကွယ်ရန်ထိုဗိမာန်တော်ထဲတွင်ခြင်း  
တောင်းကိုတည်ထားကြပါလိမ့်မည်" ဟု ဆို၏။

### 6

ဗျာဒိတ်ရူပါရုံတွင်ရထားလေးစီးကို တွေ့မြင်ရခြင်း

1 အခြားဗျာဒိတ်ရူပါရုံတစ်ခုကိုမြင်ရ  
ပြန်၏။ ဤအကြိမ်၌ငါသည်ကြေးဝါတောင်  
နှစ်ခုကြားမှထွက်လာသောစစ်မြင်းရထား  
လေးစီးကိုမြင်ရလေသည်။- 2 ပထမစစ်မြင်းရထားတွင်မြင်းနီများ၊  
ဒုတိယစစ်မြင်းရထားတွင်မြင်းနက်များ၊-\*

3 တတိယစစ်မြင်းရထားတွင်မြင်းဖြူများ၊  
စတုတ္ထ ထစစ်မြင်းရထားတွင်ပြောက်ကျား  
မြင်းများကလျက်ရှိ၏။- 4 ထိုနောက်ငါသည်ကောင်းကင်တမန်အား`အ  
ဤစစ်မြင်းရထားများကားမည်သည့်အနက်  
ကိုဆောင်ပါသနည်း" ဟုမေးလျှင်၊

5 ကောင်းကင်တမန်က`ယင်းတို့သည်လေလေးပါး  
ဖြစ်၏။ ထိုလေတို့သည်ကမ္ဘာမြေပြင်တစ်ခုလုံး  
ကိုအစိုးရသောအရှင်၏ရှေ့တော်မှောက်မှ  
ယခုပင်ထွက်လာခဲ့ကြ၏" ဟုဆိုလေသည်။\*

6 မြင်းနက်များကသည့်စစ်မြင်းရထားသည်  
မြောက်အရပ်သို့လည်းကောင်း၊ မြင်းဖြူများ

\* 6:2 ဗျာ၊ ၆:၄-၅။ \* 6:3 ဗျာ၊ ၆:၂။ \* 6:5 ဗျာ၊ ၇:၁။

သည်အနောက်ဘက်သို့လည်းကောင်း၊ ပြောက်  
ကျားမြင်းများသည်တောင်ဘက်အရပ်  
ဒေသသို့လည်းကောင်းသွားလျက်နေကြ၏။-

7 ပြောက်ကျားမြင်းများသည်ကမ္ဘာမြေပြင်  
ကိုကြည့်ရှုစစ်ဆေးရန် အလျင်စလိုထွက်  
လာကြလေသည်။ ကောင်းကင်တမန်က`သူ

တို့အားကမ္ဘာမြေပြင်ကိုသွားရောက်ကြည့်  
ရှုစစ်ဆေးကြလော့။' ဟုဆိုသည့်အတိုင်း

သူတို့သည်ထွက်သွားကြ၏။- 8 ထိုနောက်ကောင်းကင်တမန်သည်ငါ့အား  
အရပ်သို့သွားသည့်မြင်းတို့သည်ထာဝရ  
ဘုရား၏အမျက်တော်ကိုပြေစေကြလေ ပြီ' ဟုပြော၏။

ယောရှုအားမင်းမြှောက်ရန်အမိန့်တော်

9 ထာဝရဘုရားသည်ငါ့အားဤသို့ဗျာဒိတ်  
ပေးတော်မူ၏။- 10 ကိုယ်တော်က`ပြည်နှင့်ဒဏ်သင့်သူဟေလဒဲ၊  
တောဘိယနှင့်ယေဒါသအနွယ်ဝင်တို့၏

အလှူပစ္စည်းများကိုယူ၍ ဇေဖနိ၏သား  
ယောရှိအိမ်သို့ချက်ချင်းသွားလော့။ ဤသူ  
အပေါင်းတို့သည် ဗာဗုလု န်ပြည်တွင်ပြည်  
နှင့်ဒဏ်သင့်ရာမှပြန်လာကြသူများ ဖြစ်၏။-

11 သူတို့ပေးလှူထားသည့်ရွှေငွေများဖြင့်  
သရဖူတစ်ခုကိုပြုလုပ်၍ ယောဇဒက်  
၏သားယဇပုရောဟိတ်မင်းယောရှု၏

ဦးခေါင်းကိုဆောင်းပေးလော့။- 12 အန

နဲ့ တတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရားက "အညွန့် အတက်" ဟုနာမည်တွင်သူသည်မိမိရှိရာ အရပ်တွင်ကြီးပွားတိုးတက်လျက်ထာဝရ ဘုရား၏ဗိမာန်တော်ကိုပြန်လည်တည်ဆောက် ရလိမ့်မည်။ - \* 13 ထိုသူသည်ဗိမာန်တော်ကိုတည်ဆောက်ရမည့် သူ၊ ဘုရင်တို့နှင့်ထိုက်တန်သည့်ဘုန်းအသရေ ကိုခံယူရရှိမည့်သူဖြစ်သဖြင့် မိမိ၏အမျိုး သားတို့ကိုအုပ်စိုးရလိမ့်မည်။ သူ၏ရာဇပလ္လင် အနီးတွင်ယဇ်ပုရောဟိတ်တစ်ပါးသည်ရပ် လျက်သူနှင့်အတူငြိမ်းချမ်းသင့်မြတ်စွာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးလိမ့်မည်။ - 14 ထိုသရဖူသည်လည်းထာဝရဘုရား ဗိမာန်တော်တွင်ဟောလဒဲ၊ တောဘိယ၊ ယေ ဒါယနှင့်ယောရှိတို့အား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့် ရာအထိမ်းအမှတ်လ ကဲ့ ခဏာတစ်ရပ်ဖြစ် လိမ့်မည်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

15 ရပ်ဝေးဒေသတွင်နေထိုင်ကြကုန်သော လူတို့သည်လာ၍ ထာဝရဘုရား၏ဗိမာန် ကိုပြန်လည်တည်ဆောက်ရာတွင်ကူညီဆောင် ရွက်ကြလိမ့်မည်။ ထိုဗိမာန်တော်ကိုပြန်လည် တည်ဆောက်၍ပြီးသောအခါ သင်တို့သည် မိမိတို့ထံသို့ငါ့အားအန နဲ့ တတန်ခိုးရှင် ထာဝရဘုရားစေလွှတ်တော်မူခဲ့ကြောင်း

---

\* 6:12 ယော ၂၃:၅၊ ၃၃:၁၅။ ဇော ၃:၈။

သိရှိကြလိမ့်မည်။ အကယ်၍သင်တို့သည် မိမိတို့ဘုရားသခင်ထာဝရဘုရား၏ အမိန့်တော်တို့ကိုတိကျစွာလိုက်နာကြ ပါမူ၍အမှုအရာများဖြစ်ပျက်လာ လိမ့်မည်။

# 7

ဟန်ဆောင်၍အစာရှောင်မှုကိုထာဝရဘုရား ပြစ်တင်ရှုတ်ချတော်မူခြင်း

1 ကေရာ ဇ်ဘုရင်ဒါရိန်နန်းစံစတု တု ထနှစ် ခိသလုနာမည်တွင်သော နဝမလ၊ လေး ရက်နေ့၌ထာဝရဘုရားသည်ငါ့အား ဗျာဒိတ်ပေးတော်မူ၏။

2-3 ဗေသလမြို့သားတို့သည်ထာဝရဘုရား ၏ကောင်းချီးမ ့ ဂလာကိုတောင်းခံကြရန် လည်းကောင်း၊ အကျွန်ုပ်တို့သည်ဗိမာန်တော် ပြိုပျက်မှုအတွက် နှစ်ပေါင်းများစွာပြုလုပ် ခဲ့ကြသည့်နည်းတူ အစာရှောင်ခြင်းအား ဖြင့်ဝမ်းနည်းကြေကွဲသည့်အမှတ်လ ကု ခဏာ ကိုပြုရကြပါမည်လော'' ဟုမေးလျှောက် ကြရန်လည်းကောင်း၊ ရှုရေဇာနှင့်ရေဂ ့ မေ လက်နှင့်သူတို့၏လူတို့အား အန နှ တတန်ခိုး ရှင်ထာဝရဘုရား၏ဗိမာန်တော်မှ ယဇ် ပုရောဟိတ်များ၊ ပရောဖက်များထံသို့ စေလွှတ်လိုက်ကြ၏။

4 ငါ့အားထာဝရဘုရားပေးတော်မူသော ဗျာဒိတ်တော်ကားဤသို့တည်း။- 5 ကိုယ်တော်က`ပြည်သူများနှင့်ယဇ်ပူ  
ဟိတ်တို့သည်နှစ်ပေါင်းခုနစ်ဆယ်ပတ်လုံး၊

ပဉ္စမလနှင့်သတ္တမလတို့တွင်အစာရှောင်  
၍ဝမ်းနည်းကြေကွဲသည့်အမှတ်လ က ခဏာ  
ကိုပြခဲ့ကြသည်မှာငါ့အားဂုဏ်ပြုချီး ကူးရန်မဟုတ်။-

6 စားပွဲသောက်ပွဲကျင်းပကြသည်မှာလည်း  
မိမိတို့အာသာချင်ရဲပြေစေရန်သာလျှင် ဖြစ်ပေသည်။  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

7 ဤကားယေရုရှလင်မြို့ကောင်းစားစည်ပင်  
လျက်နေချိန်၌ ရှေးပရောဖက်များအားဖြင့်  
ထာဝရဘုရားပေးတော်မူသောဗျာဒိတ်  
တော်ဖြစ်၏။ ထိုအခါမြို့ပတ်ဝန်းကျင်ကျေး  
ရွာများတွင်သာလျှင်လူ့အမြောက်အမြား  
နေထိုင်ကြသည်မဟုတ်။ တောင်ဘက်ဒေသ  
နှင့်အနောက်ဘက်ရှိတောင်ခြေဒေသများ  
တွင်လည်းနေထိုင်ကြလေသည်။

ပြည်နှင့်ဒဏ်ခံရခြင်း၏အကြောင်းရင်းကား  
ဘုရားစကားကိုမနာခံမှု

8 ထာဝရဘုရားသည်ဇာခရိအား ဤသို့  
ဗျာဒိတ်ပေးတော်မူ၏။- 9 အန န်  
တတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရားက`ရှေး အခါ၌ငါသည်မိမိ၏လူမျိုးတော်အား  
တို့သည်တရားမျှတစွာပြုကျင့်ကြလျက်၊

တစ်ဦးအပေါ်တစ်ဦးသနားကရုဏာ ထားရကြမည်။-  
 10 မုဆိုးမများ၊ မိဘမဲ့များ၊ တစ်ကျွန်းတစ်  
 နိုင်ငံသားများသို့မဟုတ်ဆင်းရဲနွမ်းပါး  
 သူများအားမညှင်းဆဲမနှိပ်စက်ကြနှင့်၊  
 တစ်ဦးကိုတစ်ဦးဘေးဒုက္ခရောက်အောင်  
 မကြံစည်ကြနှင့်'' ဟုမိန့်မှာခဲ့၏။

11 ``သို့ရာတွင်ငါ၏လူမျိုးတော်သည်ဂရု  
 မစိုက်ဘဲခေါင်းမာလျက် ငါ့စကားကိုနား  
 မထောင်ကြ။ သူတို့သည်နားကိုပိတ်ထား ကြ၏။-  
 12 စိတ်နှလုံးကိုကျောက်ကဲ့သို့မာကျောစေ  
 ကြ၏။ သူတို့သည်ရှေးပရောဖက်များအား  
 ဖြင့်ငါပေးအပ်ခဲ့သည့်သွန်သင်ချက်များ  
 ကိုနားမထောင်သဖြင့် အန နှု တတန်ခိုးရှင်  
 ငါထာဝရဘုရားသည်ပြင်းစွာအမျက် ထွက်ခဲ့သည်။-  
 13 ငါ၏မိန့်တော်မူချက်ကိုသူတို့သည်နား  
 မထောင်သောကြောင့် သူတို့၏ဆုတောင်းသံ ကိုအန  
 နှု တတန်ခိုးရှင်ငါထာဝရဘုရား နားညောင်းတော်မမူ။-  
 14 မှန်တိုင်းသဖွယ်တိုက်ခတ်ကာနိုင်ငံရပ်  
 ခြားများသို့လွင့်စင်သွားစေ၏။ ဤသာ  
 ယာသောပြည်သည်လည်းနေထိုင်သူမ  
 ရှိဘဲလူသူဆိတ်ငြိမ်ရာဖြစ်လျက်ကျန် ရစ်ခဲ့ပေသည်''  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

# 8

ယေရုရှလင်မြို့ကိုပြန်လည်ထူထောင်ရန်  
ထာဝရဘုရားကတံပြုတော်မူခြင်း

1 အန နှု တတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရား၏နှုတ်  
ကပတ်တော်သည် ဇာခရိထံသို့ရောက်လာ ၏။-

2 အန နှု တတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရားက "ဇိအုန်  
မြို့သူမြို့သားတို့အပေါ်၌ငါထားရှိသည့်  
နက်နဲသောမေတ္တာကြောင့်သူတို့၏ရန်သူများ  
အပေါ်အမျက်ထွက်စေသည့် ငါ၏မေတ္တာကို  
ထောက်၍ငါသည်ထိုမြို့အားကူမရန်  
တောင့်တလျက်နေ၏။- 3 ငါသည်မိမိ၏သန်ရှင်းမြင့်မြတ်သည့်မြို့  
တော်ယေရုရှလင်သို့ပြန်လာမည်။ ထိုမြို့  
တွင်ကျိန်းဝပ်တော်မူမည်။ ထိုမြို့သည်သစ္စာ  
ရှိသောမြို့ဟူ၍လည်းကောင်း၊ အန နှု တတန်ခိုး  
ရှင်ထာဝရဘုရား၏တောင်တော်သည်သန်  
ရှင်းမြင့်မြတ်သည့်တောင်ဟူ၍လည်းကောင်း  
နာမည်တွင်လိမ့်မည်။-'' 4 ''တောင်ဝှေးကိုစွဲကိုင်၍သွားရကြသည်တိုင်  
အောင် အိုမင်းသူအမျိုးသားအမျိုးသမီး ကြီးတို့သည်  
ယေရုရှလင်လမ်းများတွင် ထိုင်လျက်နေကြလိမ့်မည်။-  
5 လမ်းများသည်လည်းကစားလျက်နေသူ  
ကလေးသူငယ်သူငယ်များနှင့်တစ်ဖန်  
ပြည့်နှက်၍နေပေလိမ့်ဦးမည်။''



6 “ဤအမှုအရာများသည်ယခုအခါကျန်  
 ကြွင်းနေသူ ယုဒအမျိုးသားတို့အတွက်ဖြစ်  
 နိုင်ဖွယ်မရှိဟုထင်မှတ်ရသော်လည်း ငါအန နှ  
 တ တန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရား၏အတွက်မူကား  
 ဖြစ်နိုင်သည်သာတည်း။- 7 ငါအန နှ  
 တတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရားသည် မိမိလူမျိုးတော်အားသူတို့ရောက်ရှိလေ  
 ရာအရပ်မှကယ်ဆယ်၍၊- 8 ယေရုရှလင်မြို့တွင်နေထိုင်ရန်အရှေ့နှင့်  
 အနောက်အရပ်များမှခေါ်ဆောင်လာမည်။  
 သူတို့သည်ငါ၏လူမျိုးတော်ဖြစ်လိမ့်မည်။  
 ငါသည်လည်းသူတို့၏ဘုရားဖြစ်၍သူ  
 တို့အားတရားမျှတစွာသစ္စာနှင့်အုပ်စိုး မည်။

9 ရဲရင့်မှုရှိကြလော့။ ယခုသင်တို့ကြားသိ  
 ကြရသည့်စကားများသည် ငါအန နှ တတန်ခိုး  
 ရှင်ထာဝရဘုရား၏ဗိမာန်တော်ကို ပြန်လည်  
 တည်ဆောက်ရန်အုတ်မြစ်ချချိန်၌ပရောဖက်  
 တို့ဟောကြားခဲ့ကြသည့်စကားများပင် ဖြစ်၏။-

10 ထိုအချိန်ကာလမတိုင်မီအခါကအဘယ်  
 သူမျှလူများ၊ တိရ ဝှ ဆာ န်များကိုငှားရမ်းစေ  
 ခိုင်းနိုင်စွမ်းမရှိ။ အဘယ်သူမျှလည်းမိမိ  
 တို့ရန်သူများ၏ဘေးမှကင်းလွတ်လို့ခြံမြို့ မရှိ။  
 ငါသည်လူမျိုးတစ်ဦးနှင့်တစ်ဦးရန် ဘက်ဖြစ်စေခဲ့၏။-

11 သို့သော်ယခုငါသည်ဤလူမျိုးအကြွင်း  
 အကျန်များနှင့် တစ်မျိုးတစ်ဖုံပြောင်းလဲ ဆက်ဆံမည်။-

12 “သူတို့သည်မိမိတို့ကောက်ပဲသီးနှံများ  
ကိုငြိမ်းချမ်းစွာစိုက်ပျိုးရကြလိမ့်မည်။

သူတို့၏စပျစ်ပင်များသည်အသီးများ  
သီးလိမ့်မည်။ မြေကြီးသည်ကောက်ပဲသီး

နှံများကိုဆောင်လျက်မိုးသည်လည်းအမြောက်  
အမြားရွာသွန်းလိမ့်မည်။ ကြွင်းကျန်နေသူ

ငါ၏လူမျိုးတော်အားဤကောင်းချီးမ  
ဂ လာအပေါင်းကိုငါပေးမည်။- 13 အို

ယုဒနှင့်ကူသရေလပြည်သားတို့၊ အတိတ်  
အခါကလူမျိုးခြားတို့သည်မိမိတို့အချင်း

ချင်းကျိန်ဆဲရာတွင်သင်တို့သည်ယုဒနှင့်  
ကူသရေလအမျိုးသားတို့ကြိုတွေ့ရသည့်

ဘေးအန္တရာယ်ဆိုးများနှင့်ကြိုတွေ့ရကြပါ  
စေသော’ ဟုဆိုတတ်ကြ၏။ သို့ရာတွင်ငါ

သည်သင်တို့အားကယ်တင်တော်မူမည်ဖြစ်၍  
ထိုလူမျိုးခြားတို့သည်တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး၊

‘သင်တို့သည်ယုဒနှင့်ကူသရေလအမျိုး  
သားတို့ခံစားရသည့်ကောင်းချီးမ ၆ ဂလာ

များကိုခံစားရကြပါစေသော’ ဟုဆို ကြလိမ့်မည်။  
သို့ဖြစ်၍ရဲရင့်မှုရှိကြ လော့။ မကြောက်ကြနှင့်’

ဟုမိန့်တော်မူ၏။

14 အနန္တတတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရားက“သင်  
တို့၏ဘိုးဘေးများငါ့အားအမျက်ထွက် စေကြသောအခါ

ငါသည်သူတို့ကိုဆိုး ကျိုးပေးရန်ကြံစည်ခဲ့၏။  
 ထိုနောက်စိတ် သဘောမပြောင်းမလဲဘဲယင်းသို့ကြံ  
 စည်သည့်အတိုင်းငါပြုခဲ့၏။- 15 သို့ရာတွင်ယခုငါသည်ယေရုရှလင်မြို့  
 သူမြို့သားများနှင့် ယုဒပြည်သားတို့

အားကောင်းချီးပေးရန်ကြံစည်လျက်  
 ရှိ၏။ သို့ဖြစ်၍မကြောက်ကြနှင့်။-

16 သင်တို့ပြုကျင့်သင့်သည့်အမှုများမှာ  
 အချင်းချင်းဟုတ်မှန်ရာကိုပြောဆိုရန်  
 ငြိမ်းချမ်းသာယာရေးအတွက်ဖြောင့်မှန်  
 စွာတရားစီရင်ကြရန်ပင်ဖြစ်ပေသည်။-☆

17 သင်တို့သည်အချင်းချင်းဘေးအန္တရာ  
 ယ်ဖြစ် စေမည့်အကြံအစည်ကိုမပြုကြနှင့်။ ကျိန်  
 ဆိုခြင်းကိုပြုလျက်မမှန်သောသက်သေကို မခံကြနှင့်။  
 လိမ်လည်ပြောဆိုမှု၊ မတရား သည့်အမှုနှင့်  
 အကြမ်းဖက်မှုတို့ကိုငါမုန်း၏။" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

18 အနန္တ တတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရားသည်  
 ဇောရိအားဤသို့ဗျာဒိတ်ပေးတော်မူ၏။-

19 "စတု တု ထ၊ ပဉ္စမ၊ သတ္တမနှင့်ဒသမလများ  
 တွင်ကျင်းပသည့်အစာရှောင်သည့်ပွဲတော်  
 များသည် ယုဒပြည်သားအတွက်ရွှင်လန်း  
 ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ဖြစ်လာလိမ့်မည်။ သင်တို့  
 သည်အမှန်တရားနှင့်ငြိမ်းချမ်းသာယာ

---

☆ 8:16 ဧ၊ ၄:၂၅။

မူကိုနှစ်သက်မြတ်နိုးရကြမည်'' ဟု မိန့်တော်မူ၏။

20 အန နှု တတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရားက ``တိုင်း

နိုင်ငံကြီးများနှင့်မြို့များမှလူတို့သည်

ယေရုရှလင်မြို့သို့လာရောက်ကြမည့်

အချိန်ကျရောက်လာလိမ့်မည်။- 21 မြို့တစ်မြို့မှလူတို့သည်အခြားမြို့မှ

တို့အား ငါတို့သည်အန နှု တတန်ခိုးရှင်ထာဝရ

ဘုရားထံသွားရောက်ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ကာ

ကိုယ်တော်၏ကောင်းချီးမ ဝ် လာကိုတောင်း

ခံကြကုန်အံ့။ ငါတို့နှင့်အတူလိုက်ခဲ့ကြ လော့'

ဟုဆိုလိမ့်မည်။- 22 တန်ခိုးကြီးမားသည့်တိုင်းကြီးပြည်ကြီး

သားတို့သည်အန နှု တတန်ခိုးရှင်ထာဝရ

ဘုရားအား ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ရန်နှင့်ကိုယ်

တော်၏ကောင်းချီးမင်္ဂလာကိုတောင်းခံရန်

ယေရုရှလင်မြို့သို့လာရောက်ကြလိမ့်မည်။-

23 ထိုနေ့ရက်ကာလ၌ယုဒအမျိုးသား

တစ်ဦးအားလူမျိုးခြားတစ်ကျိပ်က ``ဘုရားသခင်သည်သင်နှင့်အတူရှိတော်

ငါတို့ကြားသိရကြပေပြီ။ သို့ဖြစ်၍

ငါတို့သည်သင်တို့နှင့်ဆိုးတူကောင်းဖက်

ဖြစ်လိုကြပါသည်' ဟုဆိုလိမ့်မည်'' ဟု မိန့်တော်မူ၏။

### 9

အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများအပေါ်တွင်စီရင်ချက်

ချမှတ်တော်မူခြင်း

1 ထာဝရဘုရား၏ဗျာဒိတ်တော်ကားဤသို့ တည်း။

ကိုယ်တော်သည်ဟာဒရက်ပြည်နှင့်ဒမာသက်  
 မြို့ကိုအပြစ်ဒဏ်ခတ်ရန်စီရင်ချက်ချမှတ်  
 တော်မူလေပြီ။ ထာဝရဘုရားသည်ကူသရေ  
 လလူမျိုးနွယ်များကိုသာလျှင်မဟုတ်၊ ရှုရီ  
 ပြည်၏မြို့တော်ကိုလည်းပိုင်တော်မူ၏။-<sup>\*</sup>

<sup>2</sup> ဟာဒရက်ပြည်နှင့်ကပ်လျက်နေသောဟာမက်  
 ပြည်ကိုလည်းကောင်း ကျွမ်းကျင်လိမ္မာမှုရှိသည့်  
 တူရုမြို့နှင့်ဇိဒု န်မြို့တို့ကိုလည်းကောင်း  
 ကိုယ်တော်ပိုင်တော်မူ၏။- <sup>3</sup> တူရုမြို့သည်မိမိအတွက်ခံတပ်များကို  
 ဆောက်လုပ်ကာ ရွှေနှင့်ငွေများကိုမြေမှုန့်  
 တမျှပေါများလောက်အောင်စုပုံ၍ထား၏။-

<sup>4</sup> သို့ရာတွင်ထာဝရဘုရားသည်ထိုမြို့၏  
 စည်းစိမ်ဥစ္စာမှန်သမျှကိုသိမ်းယူတော်  
 မူ၍ ပင်လယ်ထဲသို့ပစ်ချတော်မူလိမ့်မည်။  
 ထိုမြို့သည်လည်းမီးလောင်ကျွမ်း၍သွား လိမ့်မည်။<sup>\*</sup>

<sup>5</sup> ဤအမှုကိုအာရှကေလု န်မြို့သည်မြင်၍  
 ကြောက်လန့်သွားလိမ့်မည်။ ဂါဇမြို့သည်  
 လည်းမြင်သဖြင့်စိတ်နှလုံးတုန်လှုပ်ခြောက်  
 ချား၍သွားလိမ့်မည်။ ကြော့ န်မြို့သည်လည်း  
 ထိုနည်းလည်းကောင်းဖြစ်၍သူ၏မျှော်လင့်  
 ချက်များပျက်ပြား၍သွားလိမ့်မည်။ ဂါဇ

<sup>\*</sup> 9:1 ဟေဇာ၊ ၁၇:၁-၃။ ယော၊ ၄၉:၂၃-၂၇။ အာ၊ ၁:၃-၅။ <sup>\*</sup> 9:4  
 ဟေဇာ၊ ၂၃:၁-၁၈။ ယောဇ၊ ၂၆:၁-၂၈:၂၆။ ယောလာ၊ ၃:၄-၈။ အာ၊ ၁:၉-၁၀။  
 မ၊ ၁၁:၂၁-၂၂။ လု၊ ၁၀:၁၃-၁၄။

မြို့သည်မင်းဆက်ပြတ်လျက်၊ အာ ရှကေလု န်  
မြို့သည်လူသူဆိတ်ငြိမ်ရာဖြစ်၍ကျန်ရစ် လိမ့်မည်။-

☆ 6 အာဇု တ်မြို့တွင်အမျိုးမစစ်သည့်လူတို့နေ  
ထိုင်ကြလိမ့်မည်။ ထာဝရဘုရားက`ငါသည် ဖိ  
လိ တု တံအမျိုးသားတို့မာန်မာနကိုချိုးနှိမ် မည်။-

7 သူသည်သွေးပါသည့်အသားကိုသော်လည်း  
ကောင်း၊ အခြားတားမြစ်ရာပါအစားအစာ  
ကိုသော်လည်းကောင်းစားကြတော့မည်မဟုတ်။

အသက်မသေဘဲကြွင်းကျန်နေသူမှန်သမျှ  
သည် ငါ၏လူမျိုး တော်တွင်ပါ၍လာကြလိမ့်  
မည်။ သူတို့သည်ယုဒအနွယ်ဝင်သားချင်း  
စုတစ်စုကဲ့သို့ဖြစ်ကြလိမ့်မည်။ ကြေ န်မြို့

သားတို့သည်ယေဗုသိမြို့သားများနည်း  
တူငါ၏လူမျိုးတွင်အပါအဝင်ဖြစ် လာကြလိမ့်မည်။-

8 ငါသည်မိမိ၏ပြည်တော်ကိုအဘယ်တပ်  
မျှဖြတ်သန်း၍ မသွားနိုင်စေရန်ကာကွယ်  
စောင့်ထိန်းမည်။ မင်းဆိုးမင်းညစ်တို့အားလည်း

ငါ၏လူမျိုးတော်ကိုညှင်းပန်းနှိပ်စက်ခွင့်  
ပြုတော့မည်မဟုတ်။ ငါ၏လူတို့ဒုက္ခခံစား  
ခဲ့ရသည်ကိုငါမြင်တော်မူပြီ' ဟုမိန့် တော်မူပါ၏။

နောင်ကာလကြွလာတော်မူမည့်ဘုရင်

☆ 9:5 ဟောရှာ၊ ၁၄:၂၉-၃၁။ ယော၊ ၄၇:၁-၇။ ယောဇ၊ ၂၅:၁၅-၁၇။ ယောလာ၊ ၃:၄-၈။ အာ၊ ၁:၆-၈။ ဇော၊ ၂:၄-၇။

9 ဇီအုန်မြို့သူ၊ မြို့သားအပေါင်းတို့၊ အားရ ရွှင်မြူး  
 ကြလော့။ အားရရွှင်မြူးကြလော့။  
 အချင်းယေရုရှလင်မြို့သူ၊ မြို့သားတို့၊  
 ဝမ်းမြောက်စွာကြွေးကြော်ကြလော့။  
 ကြည့်ကြ။ သင်တို့၏ဘုရင်ကြွလာတော်မူပြီ။  
 ထိုအရှင်သည်အောင်ပွဲခံ၍ကယ်တင်တော် မူရန်  
 ကြွလာသည်ဖြစ်သော်လည်း  
 စိတ်နှလုံးနှိမ့်ချလျက်မြည်းမ၏သား  
 မြည်းကလေးကိုစီး၍လာ၏။\*

10 ထာဝရဘုရားက၊

“ငါသည်ကူသရေလပြည်မှစစ်မြင်းရထား များကို  
 ဖယ်ရှား၍၊ မြင်းများကိုယေရုရှလင်မြို့သို့  
 ယူဆောင်သွားမည်။  
 စစ်ပွဲတွင်အသုံးပြုသည့်လေးတို့ကိုလည်း ချိုးပစ်မည်။  
 သင်တို့ဘုရင်သည်နိုင်ငံတကာနှင့်စစ်ပြေ ငြိမ်းရေး  
 ဆောင်ရွက်ပြီးလျှင်၊  
 ပင်လယ်တစ်ပြင်မှတစ်ပြင်သို့တိုင်အောင် လည်းကောင်း၊  
 ဥဖရတ်မြစ်မှကမ္ဘာမြေကြီးစွန်းသို့တိုင် အောင်  
 လည်းကောင်းအစိုးရလိမ့်မည်” ဟုမိန့်တော်  
 မူ၏။\*

ဘုရားသခင်၏လူမျိုးတော်အားပြန်လည်  
 ခေါ်ဆောင်လာခြင်း

\* 9:9 မ၊ ၂၁:၅။ ယော၊ ၁၂:၁၅။ \* 9:10 ဆာ၊ ၇၂:၈။

11 ထာဝရဘုရားက၊

“ယဇ်ကောင်များ၏သွေးနှင့်တံဆိပ်ခတ် နှိပ်ကာ၊  
သင်တို့နှင့်ငါပြုသည့်ပဋိညာဉ်တော်ကို ထောက်၍  
ငါသည်သင်တို့၏အမျိုးသားများအား ကယ်လွှတ်မည်။  
ရေမရှိသောတွင်းနက်တည်းဟူသောပြည်နှင့်ဒဏ်  
ဘဝမှကယ်လွှတ်မည်။”<sup>☆</sup>

12 အချင်းပြည်နှင့်ဒဏ်သင့်သူတို့ပြန်လာကြလော့။

မျှော်လင့်ချက်ရှိကြပေပြီ။  
ဘေးမဲ့လုံခြုံရာသင်တို့၏ရဲတိုက်သို့ပြန်လာ  
ကြလော့။

သင်တို့ခံခဲ့ရသည့်ဆင်းရဲဒုက္ခများ၏ နှစ်ဆမျှသော  
ကောင်းချီးမ ့ ဂလာကိုသင်တို့အားငါပေးမည်  
ဖြစ်ကြောင်းယခုပင်ပြောကြားပါ၏။

13 ငါသည်ယုဒပြည်ကိုစစ်သူရဲ၏လေးအဖြစ်  
နှင့်လည်းကောင်း၊

ကူသရေလပြည်ကိုမြားများအဖြစ် နှင့်လည်းကောင်း  
အသုံးပြုမည်။

ဂရိတ်ပြည်ကိုတိုက်ခိုက်ရန်ငါသည်ဇိအုန် မြို့သားတို့အား  
ဋ္ဌာဌားအဖြစ်အသုံးပြုမည်” ဟုမိန့်တော်မူ၏။

14 ထာဝရဘုရားသည်မိမိလူမျိုးတော်ရှိရာ အရပ်သို့

ကြွလာတော်မူ၍မြားတော်တို့ကိုလျှပ်စစ်ပြက်  
သကဲ့သို့ပစ်လွှတ်တော်မူလိမ့်မည်။

<sup>☆</sup> 9:11 ထွ၊ ၂၄:၈။



ထာဝရဘုရားသည်တံပိုးခရာမှုတ်တော်မူ၍  
တောင်အရပ်မှလာသည့်လေမုန်တိုင်းနှင့်အတူ  
ချီတက်တော်မူလိမ့်မည်။

15 အနန္တတတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရားသည်  
မိမိ၏လူမျိုးတော်ကိုကာကွယ်စောင့်ထိန်း  
တော်မူလိမ့်မည်။

သူတို့သည်လည်းရန်သူများကို နှိမ်နင်းအောင်မြင်ကြလိမ့်မည်။  
သူတို့သည်သေသောက်ကြူးများကဲ့သို့စစ် ပွဲတွင်  
ဟစ်အော်ကြလျက်ရန်သူများကိုသတ်ဖြတ် ကြလိမ့်မည်။  
ထိုသူတို့၏သွေးသည်အင်တုံမှယဇ်ပလ္လင် ပေါ်သို့  
သွန်းလောင်းလိုက်သည့်သွေးကဲ့သို့စီးဆင်း လာလိမ့်မည်။

16 ထိုနေ့ရက်ကာလကျရောက်လာသောအခါ  
သိုးထိန်းသည်သိုးစုအားဘေးအ နှု တရာ ယ်မှ  
ကယ်တင်သကဲ့သို့

သူတို့၏ဘုရားသခင်ထာဝရဘုရားသည်  
မိမိလူမျိုးတော်အားကယ်တင်တော်မူ လိမ့်မည်။  
သူတို့သည်သရဖူမှကျောက်မျက်ရတနာ များကဲ့သို့၊  
ကိုယ်တော်၏ပြည်တွင်အရောင်အဝါ  
ထွန်းတောက်ကြလိမ့်မည်။

17 ပြည်တော်သည်အဘယ်မျှသာယာတင့် တယ်လျက်  
နေပါလိမ့်မည်နည်း။  
လူငယ်လူရွယ်တို့သည်ပြည်တော်ထွက်ဂျုံဆန်နှင့်

စပျစ်ရည်ကိုမှီဝဲလျက်၊  
လာကြလိမ့်မည်။

အားအင်ပြည့်ဖြိုး၍

# 10

ကယ်တင်လွတ်မြောက်ရန်ဘုရားရှင်ကတိထားခြင်း

1 နွေဦးပေါက်သောအခါမိုးရွာစေရန်ထာဝရ  
 ဘုရားအား လျှောက်ထားတောင်းခံကြလော့။  
 မိုး တိမ်များကိုစေလွတ်ကာမိုးရွာစေ၍လူခပ်  
 သိမ်းတို့အတွက် လယ်ပြင်များကိုစိမ်းလန်း  
 စေတော်မူသောအရှင်ကားထာဝရဘုရား  
 ပေတည်း။- 2 လူတို့သည်နတ်ရုပ်များ၊ ရုပ်တုများ၊  
 ဗေဒင် ဆရာများကိုမေးမြန်းစုံစမ်းကြ၏။ သို့  
 ရာတွင်သူတို့ရရှိသည့်အဖြေများမှာ အနက်အဋ္ဌ  
 ဌိ ပု ပါ ယ်ကင်းမဲ့သည့်မုသားစကား များဖြစ်၏။  
 အချို့သောသူတို့သည်အိပ်မက် များကိုအနက်ဖွင့်ကြ၏။  
 သို့ရာတွင်သူတို့ သည်သင်တို့အားလမ်းမှားသို့သာလျှင်  
 ပို့ဆောင်ပေးတတ်၏။ သူတို့အထဲမှရရှိ  
 သည့်နှစ်သိမ့်မှုမှာလည်းအချည်းနှီးသာ  
 လျှင်ဖြစ်ပေသည်။ ထို့ကြောင့်လူတို့သည်  
 လမ်းလွဲသည့်သိုးများကဲ့သို့လှည့်လည်  
 သွားလာလျက်နေရကြ၏။ ဦးစီးခေါင်း ဆောင်မရှိသဖြင့်  
 ဒုက္ခရောက်လျက်ရှိ ကြ၏။

3 ထာဝရဘုရားက ` ငါသည်မိမိလူမျိုး  
 တော်ကိုအုပ်စိုးသည့်မင်းတို့အား အမျက်  
 ထွက်သဖြင့်အပြစ်ဒဏ်ခတ်မည်။ ယုဒ  
 ပြည်သားတို့သည်ငါ၏လူမျိုးတော်ဖြစ်  
 သဖြင့် အနန္တ တတန်ခိုးရှင်ငါထာဝရဘုရား  
 သည်သူတို့ကိုစောင့်ထိန်းကြည့်ရှုမည်။ သူ  
 တို့သည်ငါ၏အင်အားကြီးမားသည့်စစ်  
 မြင်းများဖြစ်ကြလိမ့်မည်။- 4 သူတို့အထဲမှမင်းများ၊  
 ခေါင်းဆောင်များ၊ တပ်မှူးများအစရှိသည်တို့ပေါ်ထွန်း  
 လာမည်။- 5 ယုဒပြည်သားတို့သည်လမ်းများပေါ်ရှိ  
 ရွှံ့နွံထဲတွင် ရန်သူများကိုကျော်နင်းပစ်  
 ကြသည့်စစ်သည်တော်များကဲ့သို့အောင်ပွဲ  
 ခံရကြလိမ့်မည်။ ထာဝရဘုရားသည်သူတို့  
 နှင့်အတူရှိတော်မူသဖြင့် သူတို့သည်ရန်  
 သူမြင်းစီးသူရဲများကိုပင်လျှင်တိုက် ခိုက်နှိမ်နင်းကြလိမ့်မည်။

6 ` ငါသည်ယုဒပြည်သားတို့ကိုကြံ့ခိုင် စေ၍  
 ကူသရေလပြည်သားတို့ကိုကယ်တင်မည်။  
 ငါသည်သူတို့အားကရုဏာထား၍၊ မိမိ တို့  
 နေရင်းဌာနေသို့ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်လာ မည်။  
 သူတို့သည်ငါ၏ပစ်ပယ်မှုကိုအဘယ် အခါ၌မျှ  
 မခံရဘူးသူများကဲ့သို့ဖြစ်လိမ့်မည်။  
 ငါသည်သူတို့၏ဘုရားသခင်ထာဝရ

ဘုရားဖြစ်၍ သူတို့၏ဆုတောင်းပ တ  
ထနာများကိုနားညောင်းမည်။

7 က္ကသရေလအမျိုးသားတို့သည်စစ်သည်သူရဲ များကဲ့သို့  
ကြံ့ခိုင်လျက်စပျစ်ရည်သောက်သူများကဲ့သို့  
ပျော်ရွှင်လျက်နေလိမ့်မည်။

သူတို့၏သားမြေးများသည်ဤအောင်ပွဲကို  
ပြန်လည်သတိရကာ  
ထာဝရဘုရားပြုတော်မူခဲ့သည့်အမှု တော်အတွက်  
ဝမ်းမြောက်ကြလိမ့်မည်။

8 “ငါသည်မိမိ၏လူမျိုးတော်ကိုခေါ်ယူ စုရုံးမည်။  
လူတို့ကိုကယ်တင်၍ရှေးကနည်းတူ  
ဦးရေတိုးတက်များပြားစေမည်။

9 ငါသည်သူတို့အားလူမျိုးတကာတို့ထံသို့  
ပျံ့လွင့်စေခဲ့သော်လည်း၊  
ထိုဝေးလံရာအရပ်များမှသူတို့သည်ငါ့ကို  
အောက်မေ့သတိရကြလိမ့်မည်။

သူတို့နှင့်သူတို့သားသမီးများသည် အသက်မသေဘဲ  
ကျန်ရစ်ကာမိမိတို့ပြည်သို့ပြန်လာကြ လိမ့်မည်။

10 ငါသည်သူတို့အားအီဂျစ်ပြည်နှင့်အာရှရိ ပြည်မှ  
ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်ကာ၊ မိမိတို့နေရင်းပြည်တွင်  
နေရာချထားမည်။

သူတို့အားဂိလဒ်ပြည်နှင့်လေဗနု န်ပြည်တွင် လည်း  
 ငါနေရာချထားမည်။  
 သို့ဖြစ်၍လူတို့နေစရာမြေမလောက် နိုင်အောင်  
 ရှိလိမ့်မည်။

11 သူတို့သည်ဘေးအန္တရာယ်ရှိသောပင်လယ်ကို  
 ဖြတ်၍သွားရကြသောအခါငါသည်  
 လှိုင်းတံပိုးများကိုဆုံးမမည်။  
 နိုင်းမြစ်မှရေနက်ရာအရပ်တို့သည်လည်း  
 ခန်းခြောက်၍သွားလိမ့်မည်။  
 အာရှရီပြည်၏မာန်မာန်ကိုငါချိုးနှိမ် မည်။  
 စွမ်းအင်ကြီးမားသည့်အီဂျစ်ပြည်သည်လည်း  
 တန်ခိုးအာဏာမေးမိုန်၍သွားလိမ့်မည်။

12 ငါသည်မိမိလူမျိုးတော်အားကြံ့ခိုင်စေမည်။  
 သူတို့သည်ငါ့အားဝတ်ပြုကိုးကွယ်လျက်  
 ငါ၏စကားကိုနားထောင်ကြလိမ့်မည်။'

ဤကားထာဝရဘုရားမိန့်မြွက်တော်မူသည့် စကားဖြစ်၏။

# 11

မင်းဆိုးမင်းညစ်များကျဆုံးကြခြင်း

1 အို လေဗနုန်တောင်၊ သင်၏သစ်ကတိုးပင်များသည်  
 မီးသင့်လောင်၍သွားနိုင်ရန်သင်၏တံခါးတို့ကို  
 ဖွင့်ပါလော့။<sup>1</sup>

---

1 11:1 \* သစ်ကတိုးပင်။ သစ်ပင်များကိုတန်ခိုးကြီးတိုင်းပြည်  
 များသို့မဟုတ်မင်းကိုသရုပ်ဆောင်၍ ဖော်ပြထားခြင်းဖြစ်သည်။

2 အို ထင်းရှူးပင်တို့ငိုကြွေးမြည်တမ်းကြလော့။  
 သစ်ကတိုးပင်များသည်ပြိုလဲကြလေပြီ။  
 ကြက်သရေဆောင်သည့်ထိုအပင်တို့သည်  
 ပျက်ပြုန်း၍သွားလေပြီ။

အို ဗာရှ နံဝက်သစ်ချပင်တို့ငိုကြွေး  
 မြည်တမ်းကြလော့။

ထူထပ်သည့်သစ်တောကိုခတ်လှဲလိုက်ကြ လေပြီ။

3 ဘုရင်မင်းတို့သည်ဝမ်းနည်းကြကွဲလျက်  
 ငိုကြွေးကြ၏။  
 သူတို့၏ဘုန်းအသရေကားကွယ်ပျောက်  
 သွားလေပြီ။

ခြင်္သေ့များ၏ဟောက်သံကိုနားထောင် ကြလော့။  
 သူတို့ခိုအောင်းရာယော်ဒန်မြစ်ဝှမ်းရှိ  
 သစ်တောသည်ကားပျက်ပြုန်း၍သွားလေပြီ။

သိုးထိန်းနှစ်ဦး

4 ငါ၏ဘုရားသခင်ထာဝရဘုရားကငါ့  
 အား`သင်သည်သတ်ရန်လျာထားသည့်သိုး  
 စုမှသိုးထိန်းကဲ့သို့ပြုမူလော့။- 5 သိုးရှင်များသည်ထိုသိုးတို့ကိုသတ်ဖြတ်  
 ကြသော်လည်း အဘယ်သို့မျှအပြစ်မသင့်  
 ကြ။ သူတို့သည်သိုးသားကိုရောင်းပြီး  
 လျှင်ငါတို့ကားချမ်းသာကြွယ်ဝလာလေ  
 ပြီ။ ထာဝရဘုရားသည်မ ့ ဂလာရှိတော်မူ  
 စေသတည်း။' သိုးထိန်းများပင်လျှင်မိမိ

တို့၏သိုးများကိုသနားဖော်မရကြဟု ဆိုကြ၏။  
ဟူ၍မိန့်တော်မူ၏။

6 (ထာဝရဘုရားက၊ ``ငါသည်ကမ္ဘာမြေကြီး  
ပေါ်တွင်အဘယ်သူ့ကိုမျှသနားတော့မည်  
မဟုတ်ပါ။ ငါ့ကိုယ်တိုင်ပင်လူ့အပေါင်းတို့  
ကို သူတို့၏ဘုရင်များ၏လက်သို့ပေးအပ်  
မည်။ ထိုဘုရင်တို့သည်ကမ္ဘာမြေကြီးကို  
ပျက်ပြုန်းစေကြမည်ဖြစ်သော်လည်း ငါ  
သည်ကယ်တင်ပေးလိမ့်မည်မဟုတ်။'' ဟု မိန့်တော်မူ၏။)

7 သိုးရောင်းဝယ်သူတို့ကငါ့ကိုငှားရမ်းသ  
ဖြင့်ငါသည်နှိပ်စက်ခြင်းခံရသောသိုးတို့ ကို  
ထိန်းကျောင်းရသူဖြစ်လာလေသည်။ ``ကျေး  
ဇူးပြုခြင်း'' ဟုနာမည်တွင်သောသိုးထိန်း  
တောင်ဝှေးတစ်ချောင်းနှင့် ``စည်းလုံးခြင်း''  
ဟု နာမည်တွင်သောသိုးထိန်းတောင်ဝှေးတစ်  
ချောင်းကိုယူပြီးလျှင်သိုးအုပ်ကိုငါ ထိန်းကျောင်းရ၏။-

8 ငါသည်မိမိအားမုန်းသည့်သိုးထိန်းသိုး  
ယောက်ကိုသည်းမခံနိုင်သဖြင့် သူတို့  
အားတစ်လတည်းတွင်ဖယ်ရှားပစ်လိုက်၏။-

9 ထိုနောက်ငါ၏သိုးအုပ်အား ``ငါသည်သင်  
တို့၏သိုးထိန်းမလုပ်လိုတော့ပါ။ သေရ  
မည့်သိုးတို့သည်သေကြပါလေစေ။ အသတ်  
ခံရမည့်သိုးများသည်လည်းအသတ်ခံရ ကြပါလေစေ။

အသက်မသေဘဲကျန်ရှိ သည့်သိုးများသည်လည်း  
 မိမိတို့အချင်း ချင်းသတ်ဖြတ်ကြပါလိမ့်မည်" ဟုပြော  
 ဆို၏။- 10 ထိုနောက်ငါသည်လူမျိုးတကာတို့နှင့်  
 ထာဝရဘုရားပြုတော်မူခဲ့သည့်ပဋိညာဉ်တော်ကိုဖျက်သိမ်းသည့်အနေဖြင့်  
 ဇူးပြုခြင်း" နာမည်တွင်သောတောင်ဝှေး  
 ကိုယူ၍ချိုးပစ်လိုက်လေသည်။- 11 ဤသို့လျှင်ပဋိညာဉ်တော်သည်ထိုနေ့  
 ပျက်ပြား၍သွားလေတော့၏။ သိုးများ  
 ကိုဝယ်ယူရောင်းချသူတို့သည်ငါ့အား  
 စောင့်၍ကြည့်နေကြ၏။ သူတို့သည်ငါ၏  
 အပြုအမူအားဖြင့်ထာဝရဘုရားများ ဒိတ်ပေးတော်မူလျက်ရှိကြောင်းကိုသိ  
 ကြ၏။- 12 ငါကသူတို့အား"သင်တို့ပေးလိုလျှင်ငါ၏  
 လုပ်အားခကိုပေးကြလော့။ မပေးလိုလျှင်  
 လည်းနေကြတော့" ဟုပြော၏။ သို့ဖြစ်၍သူ  
 တို့သည်ငါ့လုပ်အားခအဖြစ်ငွေစသုံး  
 ဆယ်ကိုပေးကြ၏။\*

13 ထာဝရဘုရားကငါ့အား" ထိုငွေများ  
 ကိုမိမိတော်ဘဏ္ဍာတိုက်ထဲသို့ထည့်လိုက်  
 လော့" ဟုမိန့်တော်မူသည့်အတိုင်းငါသည်  
 မိမိ၏တန်ဖိုးအဖြစ်သူတို့အကဲဖြတ် သည့်မြောက်မြားလှသောငွေစသုံးဆယ်  
 ကိုယူ၍မိမိတော်ဘဏ္ဍာတိုက်ထဲသို့ထည့်  
 လိုက်လေသည်။- \* 14 ထိုနောက်ငါသည်" စည်းလုံးခြင်း"၊  
 နာမည်တွင် သောတောင်ဝှေးကိုချိုးပစ်လိုက်၏။

\* 11:12 မ၊ ၂၆:၁၅။ \* 11:13 မ၊ ၂၇:၉-၁၀။



ထိုအခါ ယုဒပြည်နှင့်ကူသရေလပြည်စည်းလုံးမှု  
သည်ပျက်ပြား၍သွားလေတော့၏။

15 ထာဝရဘုရားကငါ့အား ``သင်သည်နောက်  
တစ်ကြိမ်သိုးထိန်းကဲ့သို့ပြုမူပြန်ဦးလော့။  
ယခုအကြိမ်၌သိုးထိန်းမိုက်ကဲ့သို့ဖြစ်၏။-

16 ငါသည်မိမိ၏သိုးစုအတွက်သိုးထိန်းတစ်  
ဦးကိုခန့်ထားခဲ့သော်လည်း သူသည်သေဘေး  
တွေ့သည့်သိုးများကိုမကူညီ။ ပျောက်သည့်  
သိုးများကိုမရှာဖွေ။ အနာရသည့်သိုးများ ကိုမကုသ။  
မသေဘဲကျန်ရှိနေသောသိုး များကိုလည်းမကျွေးမွေး။  
ယင်းသို့ပြုမည့် အစားသူသည်အဆူဖြိုးဆုံးသောသိုးတို့  
၏အသားကိုစား၏။ သူတို့၏ခွာများကို  
လည်းချွတ်ပစ်၏။- 17 တန်ဖိုးမရှိသောသိုးထိန်းမိုက်သည်အမ  
် ၈ လာရှိ၏။ သူသည်မိမိ၏သိုးစုကိုစွန့်ပစ်  
ထားလေပြီ။ စစ်မက်ဘေးဒဏ်ကြောင့်သူ၏  
လက်ရုံးနှင့်ညာမျက်စိသည်ပျက်ပြုန်း၍ သွားလိမ့်မည်။  
သူ၏ညာလက်ရုံးသည်ရှုံ့တွဲ တွန့်လိမ့်လျက်၊  
ညာမျက်စိသည်လည်းအလင်း ကွယ်၍သွားလိမ့်မည်''  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

# 12

အနာဂတ်ကာလ၌ယေရှုလင်မြို့ကို  
ကယ်တင်တော်မူမည့်အကြောင်း

1 ဤဗျာဒိတ်တော်သည်မိုးကောင်းကင်ကို  
 ဖြန့်ကြက်၍ကမ္ဘာမြေကြီးကိုဖန်ဆင်းပြီး  
 လျှင် လူသတ္တဝါအားအသက်ကိုပေးတော်  
 မူသောထာဝရဘုရား၏ထံတော်မှ ကုသရေလအမျိုးသားတို့နှင့်စပ်ဆိုင်  
 သည့်ဗျာဒိတ်တော်ဖြစ်၏။- 2 ကိုယ်တော်က`ငါသည်ယေရုရှလင်မြို့ကို  
 စပျစ်ရည်ခွက်ဖလားနှင့်တူစေမည်။ မြို့  
 ပတ်ဝန်းကျင်ရှိလူမျိုးတကာတို့သည်  
 ထိုစပျစ်ရည်ကိုသောက်၍ သေသောက်ကြပူး  
 များကဲ့သို့ယိမ်းယိုင်လျက်နေကြလိမ့်မည်။  
 သူတို့သည်ယေရုရှလင်မြို့ကိုဝိုင်းရံ တိုက်ခိုက်ကြသောအခါ  
 အခြားယုဒမြို့ တို့သည်လည်းအဝိုင်းခံရကြလိမ့်မည်။-  
 3 သို့ရာတွင်ထိုအချိန်အခါ၌ငါသည် ယေရုရှလင်မြို့ကို  
 လေးလံသောကျောက်တုံး ကြီးသဖွယ်ဖြစ်စေမည်။  
 ထိုကျောက်ကိုကြိုး စား၍ချီမသည့်လူမျိုးသည်အနာတရ  
 ဖြစ်လိမ့်မည်။ ကမ္ဘာပေါ်ရှိလူမျိုးအပေါင်း  
 တို့သည်ထိုမြို့ကိုဝိုင်းဝန်းတိုက်ခိုက်ကြ လိမ့်မည်။-  
 4 ထိုအခါငါသည်သူတို့၏မြင်းများကို  
 ခြောက်လှန့်ကာမြင်းစီးသူရဲအပေါင်းကို  
 ရှူးသွတ်သွားစေမည်။" `ယုဒပြည်သား  
 တို့ကိုငါကြည့်ရှုမည်။ ရန်သူတို့၏မြင်း  
 များကိုမူကားမျက်စိကန်းစေမည်။- 5 ထိုအခါအန  
 နှ တတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရား သည်ယေ  
 ရုရှလင်မြို့တွင်နေထိုင်သူ မိမိ၏ လူမျိုးတော်အားခွန်အားကိုပေးတော်မူ

ပါ၏ဟုယုဒနွယ်သားစုများသည်မိမိ  
တို့အချင်းချင်းပြောဆိုကြလိမ့်မည်။''

6                    ``ထိုအခါငါသည်ယုဒနွယ်သားစုများ  
ကိုတောမီးကဲ့သို့လည်းကောင်း၊                    စပါးမှည့်  
လျက်နေသည့်လယ်ကွက်တွင်လောင်သောမီး  
ကဲ့သို့သော်လည်းကောင်းဖြစ်စေမည်။                    သူတို့  
သည်မိမိတို့အနီးအနားရှိလူမျိုးအပေါင်း  
တို့ကိုသုတ်သင်ဖျက်ဆီးကြလိမ့်မည်။                    ယေရု  
ရှလင်မြို့သူမြို့သားတို့မူကား                    မိမိတို့မြို့  
တွင်း၌ဘေးမဲ့လိုခြုံစွာနေကြလိမ့်မည်။

7                    ``ငါထာဝရဘုရားသည်                    ယုဒတပ်မတော်  
ကိုဦးစွာပထမအောင်ပွဲခံစေမည်။                    ဤနည်း  
အားဖြင့်ဒါဝိ                    ဒ်၏သားစဉ်မြေးဆက်များ  
နှင့်                    ယေရုရှလင်မြို့သူမြို့သားတို့ခံယူရ  
ရှိမည့်ဂုဏ်အသရေသည်                    အခြားယုဒ  
အမျိုးသားတို့၏ဂုဏ်အသရေထက် ကြီးမြတ်လိမ့်မည်မဟုတ်။-

8                    ထိုကာလ၌ယေရုရှလင်မြို့တွင်နေထိုင်                    သူလူတို့အား  
ထာဝရဘုရားသည်ကွယ် ကာစောင့်ထိန်းတော်မူလိမ့်မည်။  
သို့ဖြစ်၍                    သူတို့အနက်အင်အားအချိန်ဆုံးသော  
သူများပင်လျှင်                    ဒါဝိ                    ဒ်ကဲ့သို့ကြံ့ခိုင်၍  
လာလိမ့်မည်။                    ဒါဝိ                    ဒ်၏သားမြေးများသည်  
ထာဝရဘုရား၏ကောင်းကင်တမန်ကဲ့  
သို့လည်းကောင်း၊                    ဘုရားသခင်ကိုယ်တော်

တိုက်ကဲ့သို့လည်းကောင်းသူတို့အားဦး  
စီးခေါင်းဆောင်ပြုလိမ့်မည်။- 9 ထိုအခါငါသည်ယေရုရှလင်မြို့ကို  
တိုက် ခိုက်သည့်လူမျိုးမှန်သမျှတို့အားသုတ်  
သင်ဖျက်ဆီးမည်။

10 “ငါသည်ဒါဝိ ဒ်၏သားစဉ်မြေးဆက်များ  
နှင့် အခြားယေရုရှလင်မြို့သူမြို့သား  
တို့အားကရုဏာထားတတ်သောသဘော၊

ဆုတောင်းပ တု ထနာပြုတတ်သောသဘော  
နှင့်ပြည့်ဝစေမည်။ သူတို့သည်မိမိတို့ငှာ ဌား

နှင့်ထိုး၍သတ်ခဲ့သူကိုကြည့်ပြီးလျှင် တစ်  
ဦးတည်းသောသား၏အတွက်ငိုကြွေးမြည်

တမ်းဘိသကဲ့သို့ ထိုသူ၏အတွက်ငိုကြွေး  
မြည်တမ်းကြလိမ့်မည်။ သူတို့သည်သားဦး

သေဆုံးရသူများကဲ့သို့ဝမ်းနည်းပက် လက်ငိုကြွေးမြည်တမ်းကြလိမ့်မည်

☆☆ 11 ထိုအခါ၌ယေရုရှလင်မြို့တွင်ငိုကြွေး  
မြည်တမ်းမှုသည်မေဂိ ဒု ဒေါလွင်ပြင်တွင်

ဗာလ နတ်ဘုရားအတွက်ငိုကြွေးမြည်တမ်းမှုကဲ့  
သို့ကြီးကျယ်ပေလိမ့်မည်။- 12 တိုင်းပြည်တွင်းရှိအိမ်ထောင်မိသားစုများ

တစ်ခုစီခွဲ၍ ငိုကြွေးမြည်တမ်းကြလိမ့် မည်။  
ဒါဝိ ဒ်မင်းမှဆင်းသက်သည့်အိမ်ထောင် မိသားစု၊

နာသန်မှဆင်းသက်သည့်အိမ် ထောင်မိသားစု၊-  
13 လေဝိမှဆင်းသက်သည့်အိမ်ထောင်မိသားစု၊

☆ 12:10 ယော၊ ၁၉:၃၇။ ဗျာ၊ ၁:၇။ ☆ 12:10 မ၊ ၂၄:၃၀။ ဗျာ၊ ၁:၇။

ရှိမိမ့်ဆင်းသက်သည့်အိမ်ထောင်မိသားစု-  
 14 အခြားအိမ်ထောင်မိသားစုများစသည်  
 ဖြင့် တိုင်းပြည်တွင်ရှိသမျှသောအိမ်ထောင်  
 မိသားစုတို့သည်သီးသန့်စွာငိုကြွေး မြည်တမ်းကြလိမ့်မည်။  
 အိမ်ထောင်မိသားစု တစ်ခုစီ၌လည်းအမျိုးသားများသီး  
 သန့်၊ အမျိုးသမီးများသီးသန့်ဖြင့်ငို ကြွေးကြလိမ့်မည်။

### 13

1 ထာဝရဘုရားက`ထိုအချိန်ကျရောက်  
 လာသောအခါ ဒါဝိ ဒ်ဇာသားစဉ်မြေးဆက်  
 များနှင့်ယေရှုရှလင်မြို့သူမြို့သားတို့  
 အား မိမိတို့၏အပြစ်များနှင့်ရုပ်တု  
 ကိုးကွယ်မှုမှသန့်စင်စိမ့်သောငှာစမ်း ရေပေါက်ဖွင့်လျက်လာလိမ့်မည်။-  
 2 ထိုအခါငါသည်ဤပြည်တွင်ရှိသည့်  
 ရုပ်တုတို့၏နာမည်နာမများကို သုတ်သင်  
 ပယ်ရှင်းမည်ဖြစ်၍ယင်းတို့ကိုနောက်တစ်  
 ဖန်အဘယ်သူမျှအမှတ်ရကြတော့မည် မဟုတ်။  
 မိမိကိုယ်ကိုပရောဖက်ဖြစ်သည် ဟုဆိုသောသူမှန်သမျှကို  
 ငါဖျောက်ဖျက် ပစ်မည်။ ရုပ်တုဝတ်ပြုကိုးကွယ်လိုသည့်  
 ဆန္ဒကိုလည်းဖယ်ရှားပစ်မည်။- 3 ထိုနောက်ထာဝရဘုရားသခင်၏ဗျာဒိတ်  
 တော်ကို ဆင့်ဆိုသူရှိနေသေးပါမူသူ၏  
 မိဘများသည် သူ့အား`သင်သည်ထာဝရ  
 ဘုရား၏ဗျာဒိတ်တော်ကိုပြန်ကြားပါ  
 သည်ဟုဆိုသော်လည်း မုသားစကားများ

ကိုသာလျှင်အသုံးပြုသဖြင့်သေဒဏ်  
 ခံရပေမည်' ဟုဆိုကာထိုသူဟောပြော  
 နေချိန်၌ပင် သူ၏မိဘများသည်သူ  
 အားငှူ ငှားနှင့်ထိုး၍သတ်ကြလိမ့်မည်။-

4 ထိုအချိန်ကျရောက်လာသောအခါအဘယ်  
 ပရောဖက်မျှ မိမိတွေ့မြင်ရသည့်ဗျာဒိတ်  
 ရှုပါရုံအတွက်ဂုဏ်ယူဝါကြွားလိမ့်မည်  
 မဟုတ်။ အဘယ်သူမျှပရောဖက်၏အပြု  
 အမူမျိုးကိုပြုလိမ့်မည်မဟုတ်။ လှည့်ဖျား

ရန်အလိုငှာပရောဖက်၏အဝတ်မျိုးကို  
 လည်းဝတ်လိမ့်မည်မဟုတ်။- 5 ယင်းသို့ပြုမည့်အစား အကျွန်ုပ်သည်ပရော  
 ဖက်မဟုတ်ပါ။ လယ်သမားဖြစ်၍တစ်သက်

လုံးလယ်ယာကိုထွန်ယက်ခဲ့ပါ၏' ဟုဆို လိမ့်မည်။-  
 6 ထိုနောက်အကယ်၍လူတစ်စုံတစ်ယောက်သင်  
 ၏ရင်၌ရှိသောဒဏ်ရာကားအဘယ်နည်း' ဟု  
 မေးခဲ့သော်ထိုသူက အကျွန်ုပ်သည်ဤဒဏ်  
 ရာများကိုမိတ်ဆွေတစ်ဦး၏အိမ်တွင်ရရှိ ခဲ့ပါသည်'  
 ဟုပြန်ပြောလိမ့်မည်'' ဟူ၍မိန့်တော်မူ၏။

ဘုရားသခင်၏သိုးထိန်းကိုသတ်ရန်အမိန့်တော်

7 အန နှု တတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရားက အို ငှူ  
 ငှား၊ နိုးထ၍ငါ၏အမှုတော်ထမ်းသိုးထိန်းကို  
 တိုက်ခိုက်လော့။ သူ့အားသတ်ဖြတ်လော့။ ထို

အခါသိုးတို့သည်ကစင့်ကရဲဖြစ်၍သွား လိမ့်မည်။  
ငါသည်မိမိ၏လူမျိုးတော်ကို တိုက်ခိုက်မည်ဖြစ်၍၊-\*

8 ဤပြည်သူပြည်သားသိုးပုံနှစ်ပုံသေဆုံး လိမ့်မည်။"

9 "ထိုနောက်ငါသည်ငွေကိုမီးနှင့်ချွတ်သကဲ့  
သို့ အသက်မသေဘဲကျန်ရှိနေသူသိုးပုံ  
တစ်ပုံကိုသန်စင်စေမည်။ သူတို့၏အကဲကို  
စမ်း၍ကြည့်မည်။ ငါသည်ရွှေကိုစမ်းသပ်၍

ကြည့်သကဲ့သို့သူတို့ကိုစမ်းသပ်ကြည့်မည်။

ထိုအခါသူတို့သည်ငါထံသို့ဆုတောင်း ပ တု  
ထ နာပြုကြလိမ့်မည်။ ငါသည်လည်းနား

ညောင်းမည်။ သူတို့သည်ငါ၏လူမျိုးတော်  
ဖြစ်ကြောင်းသူတို့အားငါဖော်ပြမည်။ သူ

တို့ကလည်းငါသည်မိမိတို့၏ဘုရားသခင်ဖြစ်တော်မူကြောင်းဝန်ခံကြလိမ့်  
မည်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

# 14

## ယေရုရှလင်မြို့နှင့်လူမျိုးတကာတို့

1 ထာဝရဘုရားအရေးယူဆောင်ရွက်တော်မူ  
မည့်နေ့ရက်ကာလကျရောက်လာလိမ့်မည်။ ထို

အခါယေရုရှလင်မြို့သည်တိုက်ခိုက်လုယက်  
ခြင်းကိုခံရလျက် လူတို့၏တိုက်ရာပါပစ္စည်း  
များကိုသင်တို့မျက်မှောက်၌ပင်ခွဲဝေယူ ကြလိမ့်မည်။-

2 ယေရုရှလင်မြို့ကိုစစ်ဆင်ရန်ထာဝရ

\* 13:7 မ၊ ၂၆:၃၁။ မ၊ ၁၄:၂၇။

ဘုရားသည် လူမျိုးတကာတို့အားစုရုံး  
ခေါ်ဆောင်ကာလာတော်မူလိမ့်မည်။ ထိုမြို့

သည်အသိမ်းခံရလိမ့်မည်။ အိမ်များသည်

အလှူခံရလျက်အမျိုးသမီးများသည်  
လည်း မတော်မတရားပြုကျင့်ခြင်းကိုခံရ

ကြလိမ့်မည်။ လူဦးရေထက်ဝက်မျှပြည်နှင့်

ဒဏ်သင့်ကြမည်ဖြစ်သော်လည်း ကျန်ထက်

ဝက်မှာထိုမြို့မှပြောင်းရွှေ့ရကြလိမ့်မည်

မဟုတ်။- 3 ထိုနောက်ထာဝရဘုရားသည်အတိတ်

ကာလများမှာကဲ့သို့ထွက်ကြွတော်မူ၍  
ထိုလူမျိုးတို့အားတိုက်ခိုက်တော်မူလိမ့် မည်။-

4 ထိုအခါကိုယ်တော်သည်ယေရုရှလင်

မြို့၏အရှေ့ဘက်၌ရှိသောသံလွင်တောင်

ပေါ်တွင်ရပ်တော်မူသဖြင့် သံလွင်တောင်

သည်အရှေ့မှအနောက်သို့နှစ်ခြမ်းကွဲ

လျက်ချိုင့်ဝှမ်းကြီးတစ်ခုဖြစ်ပေါ်လာ

လိမ့်မည်။ တောင်တစ်ခြမ်းသည်မြောက်ဘက်

သို့လည်းကောင်း၊ အခြားတစ်ခြမ်းသည်

တောင်ဘက်သို့လည်းကောင်း၊ ရွှေ့လျား သွားလိမ့်မည်။-

5 သင်တို့သည်တောင်နှစ်ခြမ်းခွဲရာချိုင့်ဝှမ်း

လမ်းဖြင့်ထွက်ပြေးလွတ်မြောက်ကြလိမ့်

မည်။" ဟုယုဒဘုရင်သြဇိ၏လက်ထက်

၌မြေငလျင်လှုပ်စဉ်အခါက သင်တို့



၏ဘိုးဘေးများထွက်ပြေးရကြသကဲ့  
 သို့သင်တို့သည်လည်းထွက်ပြေးရကြ  
 လိမ့်မည်။ ငါ၏ဘုရားသခင်ထာဝရ  
 ဘုရားသည် မိမိနှင့်အတူကောင်းကင်  
 တမန်များကိုခေါ်ဆောင်ကာကြွလာ တော်မူလိမ့်မည်။

6 ထိုအချိန်ကာလကျရောက်လာသောအခါ ချမ်းဗေု  
 သို့မဟုတ်ဆီးနှင်းများကျမှု ရှိတော့မည်မဟုတ်။-

7 မှောင်မိုက်လည်းရှိတော့မည်မဟုတ်။ ထူးခြား  
 သောနေ့ဖြစ်မည်။ ည ဌ်အချိန်၌ပင်လျှင်  
 အစဉ်အမြဲနေရောင်လင်း၍နေလိမ့်မည်။  
 အဘယ်အခါ၌ဤသို့ဖြစ်ပျက်လာမည် ကိုမူ  
 ထာဝရဘုရားတစ်ပါးတည်းသာ လျှင်သိတော်မူ၏။

8 ထိုနေ့ရက်ကာလကျရောက်လာသောအခါ  
 ယေရုရှလင်မြို့မှစမ်းရေများစီးဆင်း၍  
 လာလိမ့်မည်။ ထိုရေ၏တစ်ဝက်သည်ပင်လယ်  
 သေထဲသို့လည်းကောင်း၊ အခြားတစ်ဝက်သည်  
 မြေထဲပင်လယ်ထဲသို့လည်းကောင်း တစ်နှစ်  
 ပတ်လုံးဆောင်းရောနေ့ပါစီးဆင်းသွားလိမ့်  
 မည်။-\*

9 ထိုအခါကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းလုံးကိုထာဝရ  
 ဘုရားအုပ်စိုးတော်မူလိမ့်မည်။ လူအပေါင်း  
 တို့သည်လည်းကိုယ်တော်အား မိမိတို့၏  
 ဘုရားသခင်အဖြစ်ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ကာ

\* 14:8 ယေဇ၊ ၄၇:၁။ ယော၊ ၇:၃၈။ ဗျ၊ ၂၂:၁။

ထိုနာမတော်တစ်ပါးတည်းဖြင့်သိမှတ် ကြလိမ့်မည်။

10 မြောက်ဘက်ရှိဂေဗာမြို့မှသည် တောင်ဘက်ရှိ ရီ မှ မုန်မြို့တိုင်အောင်ယေရုရှလင်မြို့ပတ်ဝန်းကျင်မှ မြေများကိုညီညာအောင်ညှိရကြ လိမ့်မည်။ ယေရုရှလင်မြို့သည်လည်းပတ်ဝန်းကျင်မြေများ၏အထက်တွင်မိုး၍နေ လိမ့်မည်။ ဤမြို့သည် ဟာမိန်တံခါးမှသည် တံခါးဟောင်းရှိခဲဖူးသည့်မြို့ထောင့်တံခါး တိုင်အောင်လည်းကောင်း၊ ဟာနုနေလရဲတိုက် မှသည်နန်းတော်စပျစ်သီးနယ်ရာကျင်း များတိုင်အောင်လည်းကောင်းတည်ရှိလိမ့်မည်။-

11 လူတို့သည်ဆုံးပါးပျက်စီးမည့်ဘေးဖြင့် ခြိမ်းချောက်မှုမခံရတော့ဘဲ ထိုအရပ်တွင် ဘေးမဲ့လုံခြုံစွာနေထိုင်ရကြလိမ့်မည်။\*

12 ထာဝရဘုရားသည်ယေရုရှလင်မြို့ကို တိုက်ခိုက်သူလူမျိုးအပေါင်းတို့အပေါ် သို့ ကြောက်မက်ဖွယ်ကောင်းသည့်အနာရောဂါ ဘေးသက်ရောက်စေတော်မူလိမ့်မည်။ သူတို့ သည်အသက်ရှင်လျက်ရှိစဉ်အခါ၌ပင် အသားအရေများပုပ်ပျက်၍သွားလိမ့် မည်။ သူတို့၏မျက်စိများနှင့်လျှာများ သည်လည်းပုပ်ပျက်၍သွားလိမ့်မည်။

\* 14:11 ဗျာ၊ ၂၂:၃။

13 ထိုအခါထာဝရဘုရားသည် သူတို့အား  
 အလွန်ရှုပ်ထွေးကြောက်လန့်စေတော်မူမည်  
 ဖြစ်၍ လူတိုင်းပင်မိမိတို့အနီးတွင်တွေ့  
 ရှိသူတို့ကိုဖမ်းဆီးတိုက်ခိုက်ကြလိမ့်မည်။-

14 ယုဒပြည်သူတို့ကမူယေရုရှလင်မြို့  
 အတွက် ခုခံကာကွယ်တိုက်ခိုက်ကာလူမျိုး  
 တကာတို့၏ဥစ္စာဘဏ္ဍာများဖြစ်သော  
 ရွှေ ငွေအဝတ်အစားအမြောက်အမြားကို  
 တိုက်ရာပါပစ္စည်းအဖြစ်သိမ်းယူကြလိမ့် မည်။

15 ရန်သူတပ်စခန်းမှမြင်း၊ ကုလားအုတ်၊  
 မြည်း အစရှိသည့်တိရစ္ဆာန်များ ဆာ န်အပေါင်းတို့အပေါ်  
 သို့လည်း ကြောက်မက်ဖွယ်ကောင်းသည့်အနာ  
 ရောဂါဘေးကျရောက်လိမ့်မည်။

16 ထိုအခါယေရုရှလင်မြို့ကိုတိုက်ခိုက်ခဲ့  
 ကြသောလူမျိုးတို့အနက်မှအသက် မသေဘဲ  
 ကျန်ရှိသူလူအပေါင်းတို့သည် အနန္တ  
 တတန်ခိုးရှင်ထာဝရဘုရား၏အုပ်စိုးမှုကိုဝန်ခံ၍  
 ကိုယ်တော်အားရှိခိုး ဝတ်ပြုကြရန်လည်းကောင်း၊  
 သစ်ခက်တဲ နေပွဲတော်ကိုကျင်းပကြရန်လည်းကောင်း  
 ထိုမြို့သို့နှစ်စဉ်နှစ်တိုင်းလာရောက်ကြ  
 လိမ့်မည်။-\*

17 အကြင်လူမျိုးသည်အနန္တ  
 တတန်ခိုးရှင် ထာဝရဘုရား၏အုပ်စိုးမှုကိုဝန်ခံ၍

\* 14:16 ဝတ်၊ ၂၃:၃၉-၄၃။

ကိုယ်တော်အားရှိခိုးဝတ်ပြုရန်ငြင်းဆန် ၏။  
ထိုလူမျိုးတို့၏ပြည်သည်မိုးခေါင် လိမ့်မည်။-

18 အကယ်၍အီ ဂျစ်အမျိုးသားတို့သည်သစ်  
ခက်တဲနေပွဲတော်ကိုကျင်းပရန်ငြင်းဆန်  
ကြပါမူ သူတို့သည်ယင်းသို့ငြင်းဆန်သူ  
များအတွက်ထာဝရဘုရားစေလွှတ်တော်

မူသောအနာရောဂါဘေးနှင့်ကြုံတွေ့ရ လိမ့်မည်။-  
19 ဤကားသစ်ခက်တဲနေပွဲတော်ကိုမကျင်း  
ပခဲ့သော် အီဂျစ်ပြည်နှင့်အခြားနိုင်ငံ  
အပေါင်းတို့ခံရကြမည့်အပြစ်ဒဏ်ပင် ဖြစ်သတည်း။

20 ထိုအချိန်ကာလ၌မြင်းကကြိုးတန်ဆာ  
ခေါင်းလောင်းများပေါ်တွင်“ထာဝရဘုရား  
အားဆက်ကပ်ထားသည်” ဟူသောစာတမ်း  
ကိုကမည်းထိုး၍ထားလိမ့်မည်။ ဗိမာန်တော်

တွင်ချက်ပြုတ်သည့်အိုးများသည်ယဇ်ပလ္လင်  
ရှေ့မှခွက်ဖလားများကဲ့သို့သန်ရှင်းမြင့်  
မြတ်ကြလိမ့်မည်။- 21 ယေရုရှလင်မြို့နှင့်ယုဒပြည်တစ်ပြည်  
လုံးတွင်ရှိသမျှသောအိုးတို့ကိုလည်း သန်ရှင်းမြင့်မြတ်၍အန  
နု တတန်ခိုးရှင် ထာဝရဘုရားအားဝတ်ပြုကိုးကွယ်  
မှုတွင်အသုံးပြုရန်အတွက် သီးသန့်ထား ရှိကြလိမ့်မည်။  
ထိုနေ့ရက်ကာလကျ ရောက်လာသောအခါ အန  
နု တတန်ခိုးရှင် ထာဝရဘုရား၏ဗိမာန်တော်တွင်  
အဘယ် သို့သောရောင်းဝယ်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်

မျှရှိတော့မည်မဟုတ်။ ပရောဖက်အခရိစီရင်ရေးထားသော  
အနာဂတုတံကျမ်းပြီး၏။

**Common Language Bible**  
**Burmese: Common Language Bible Bible without**  
**Deuterocanon**

Public Domain

Language: Myanmar language (Burmese)

Translation by: Bible Society of Myanmar

**Burmese Common Language Bible**

This translation is published by the Bible Society of Myanmar.

If you are interested in obtaining a printed copy, please contact the Bible Society of Myanmar at <https://bsmyanmar.org/>.

© 2005 Bible Society of Myanmar

2014-03-30

---

PDF generated using Haiola and XeLaTeX on 11 Nov 2022 from source files dated 1 Jul 2021

de6d28cc-10f3-5485-8960-5628a6c52793